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gandeiro e a realización de xestións diante do Goberno central ao

respecto 92436
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A Mesa do Parlamento, na reunión do 1 de decembro de

2008, adoptou os seguintes acordos:

1. Procedementos de natureza normativa
1.2. Proxectos e proposicións de lei
1.2.1. Proxectos de lei

Ampliación do prazo de presentación de emendas

- 07/PL-0052 (33719) 

Presidencia da Xunta de Galicia 

de publicidade institucional de Galicia 

BOPG núm. 653, do 25.11.2008 

Visto o disposto no artigo 96 do Regulamento da Cámara, a

Mesa, por unanimidade acorda:

1.º) Ampliar o prazo de emendas ao articulado ata o día 24

de decembro de 2008, ás 13:00 hs.

2.º) Dar traslado deste acordo á Xunta de Portavoces para

ratificación da prórroga na reunión prevista para o 10 de

decembro de 2008.

3.º) Comunicar este acordo aos grupos parlamentarios.

4.º) Publicar o acordo no Boletín Oficial do Parlamento de
Galicia.

Santiago de Compostela, 2 de decembro de 2008

Dolores Villarino Santiago

Presidenta

3. Procedementos de control e impulso
3.6. Proposicións non de lei
3.6.1. Proposicións non de lei en Pleno

3.6.1.1. Proposicións

Admisión a trámite e publicación

- 07/PNP-0588 (33788)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Blanco Parga, Carlos Fernando

Sobre o mantemento da calendario inicial de aplicación das

Tarifas Último Recurso, así como a apertura do proceso de

reforma da regulación do sector eléctrico 

3.6.2. Proposicións non de lei en Comisión

3.6.2.1. Proposicións

Admisión a trámite, asignación a Comisión e publicación

- 07/PNC-0755 (33789)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Blanco Parga, Carlos Fernando

Sobre o mantemento da calendario inicial de aplicación das

Tarifas Último Recurso, así como a apertura do proceso de

reforma da regulación do sector eléctrico 

Comisión 6.ª, Industria, Enerxía, Comercio e Turismo

- 07/PNC-0756(33793)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Gómez Alonso, Alejandro

Sobre a instalación de valados metálicos en tódolos pasos

elevados da autovía do Barbanza, así como a corrección

das deficiencias detectadas no existente ao longo do seu

trazado 

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

- 07/PNC-0757(33816)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Palmou Lorenzo, Xesús

Sobre a dotación da sinalización de seguridade e colocación

de bandas rugosas na autovía Santiago - A Estrada, no tramo

de entronque coa rotonda superior da autoestrada AP-53, e a

inclusión da Estrada, como destino, nos indicadores de

entrada na autovía AG-53

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

4. Procedementos de información
4.1. Solicitudes de comparecencia
4.1.1. Solicitudes de comparecencia en Pleno

Toma de coñecemento, traslado á Xunta de Portavoces e

publicación

- 07/CPP-0507 (33878)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Do Sr. conselleiro do Medio Rural, para dar conta da posi-

ción do Goberno de Galicia en relación cos acordos acada-
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dos polos 27 países da U.E., en relación coa Política Agraria

Comunitaria

- 07/CPP-0508(33881)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Do Sr. conselleiro de Traballo para que explique o paquete de

medidas da súa competencia aprobado no Consello da Xunta

do 20 de novembro, no que se anunciaba a creación de 2000

empregos directos dende a propia actividade pública

- 07/CPP-0509(33882)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Do Sr. conselleiro de Traballo, para que explique as medidas da

súa competencia incluídas no Plan Contigo, anunciado polo

presidente da Xunta no pasado Debete do Estado da Autonomía

- 07/CPP-0510(33883)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Do Sr. conselleiro de Traballo, para que explique a evolu-

ción das medidas da súa competencia incluídas no Plano

pola Competitividade asinado o pasado mes de xullo cos

axentes sociais

4.1.2. Solicitudes de comparecencia en Comisión

Admisión e publicación da corrección de erros 

- 07/CPC-0388 (33818) (33847)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Do director xeral de Promoción do Emprego, para que explique

o paquete de medidas da súa competencia aprobado no Conse-

llo da Xunta do 20 de novembro, no que se anunciaba a creación

de 2000 empregos directos dende a propia actividade pública 

BOPG núm. 656, do 28.11.2008

Admítese a corrección de erros solicitada no doc. núm. 33847 

- 07/CPC-0389(33819) (33848)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Do director xeral de Promoción do Emprego, para que expli-

que as medidas da súa competencia incluídas no Plan Con-

tigo anunciado polo presidente da Xunta no pasado Debate

do Estado da Autonomía

BOPG núm. 656, do 28.11.2008

Admítese a corrección de erros solicitada  no doc. núm. 33848

4.2. Interpelacións
Admisión a trámite polo procedemento de urxencia e publicación

- 07/INT-0467 (33879)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Castro García, Roberto e Baltar Blanco, José Manuel

Sobre o criterio da Consellería do Medio Rural respecto dos

acordos acadados polos 27 países da Unión Europea en rela-

ción coa Política Agraria Común (PAC) e a súa incidencia no

sector primario galego

4.3. Preguntas
4.3.1. Preguntas orais en Pleno

Admisión a trámite e publicación

- 07/POP-0970 (33811)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

López Abella, Susana e 2 deputados máis

Sobre a valoración da Consellería da Presidencia, Adminis-

tracións Públicas e Xustiza respecto da chegada a Galicia de

menores inmigrantes procedentes do País Vasco 

- 07/POP-0974(33815)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Mato Otero, Beatriz e Rodríguez Miranda, Antonio

Sobre o criterio da Consellería de Traballo respecto da pres-

tación de servizos de orientación laboral e axuda á inserción

profesional aos demandantes de emprego por persoal non

especializado

- 07/POP-0980(33843)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Castro García, Roberto e Baltar Blanco, José Manuel

Sobre o criterio da Consellería do Medio Rural respecto da

colaboración do Sindicato Labrego Galego na execución da

política agraria posta en marcha pola Xunta de Galicia 

- 07/POP-0975(33861)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Oubiña Solla, Rosa

Sobre a situación do proxecto piloto denominado Xestión

integral de residuos pesqueiros, posto en marcha pola Man-

comunidade do Salnés no ano 2004

- 07/POP-0976(33862)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia
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Oubiña Solla, Rosa

Sobre os datos do volume de residuos recollidos nos eco-

puntos portuarios no ano 2008, logo da posta en marcha do

proxecto piloto denominado Xestión integral de residuos

pesqueiros, na área litoral do Salnés 

- 07/POP-0981(33863)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Mato Otero, Beatriz e 2 deputados máis

Sobre o criterio da Consellería da Presidencia, Administra-

cións Públicas e Xustiza respecto do desenvolvemento do

Decreto relativo á asistencia xurídica gratuíta

4.3.2. Preguntas orais en Comisión

Admisión a trámite, asignación a Comisión e publicación

- 07/POC-3762 (33787)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Blanco Parga, Carlos Fernando

Sobre as xestións realizadas pola Consellería de Traballo

tralo acordo parlamentario referente aos representantes sin-

dicais despedidos no conflito do buque Casón e a situación

na que se atopa o cumprimento dese acordo

Comisión 6.ª, Industria, Enerxía, Comercio e Turismo

- 07/POC-3766(33804)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Castro García, Roberto e 2 deputados máis

Sobre a realización de estudos pola Consellería do Medio

Rural referentes á mortalidade das colmeas, as conclusións

destes e o criterio desa consellaría respecto do uso de pro-

dutos como a fumagilina co fin de combater o parásito cau-

sante da mortalidade das abellas

Comisión 7.ª, Agricultura, Alimentación, Gandaría e Montes

- 07/POC-3767(33809)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

López Abella, Susana e 2 deputados máis

Sobre a información e as medidas adoptadas e previstas pola

Consellería da Presidencia, Administracións Públicas e Xus-

tiza respecto da chegada a Galicia de menores inmigrantes

procedentes do País Vasco 

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

- 07/POC-3768(33810)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

López Abella, Susana e 2 deputados máis

Sobre a información e as medidas adoptadas e previstas pola

Vicepresidencia da Igualdade e do Benestar respecto da che-

gada a Galicia de menores inmigrantes procedentes do País

Vasco 

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

- 07/POC-3769(33817)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Pontón Mondelo, Ana Belén

Sobre os criterios que vai a utilizar a Consellería de Medio

Ambiente e Desenvolvemento Sostible na orde de axudas ás

asociacións que traballan no campo ambiental para o vin-

deiro ano 2009

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

- 07/POC-3770(33825)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Mato Otero, Beatriz e 2 deputados máis

Sobre a situación dos plans e acordos anunciados polo Goberno

galego dende o verán de 2008 para afrontar a crise económica

e laboral e a conexión existente entre as súas medidas, a avalia-

ción dos resultados obtidos e as previsións ao respecto

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

- 07/POC-3771(33826)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Mato Otero, Beatriz e 2 deputados máis

Sobre a redacción pola Consellería da Presidencia, Adminis-

tracións Públicas e Xustiza dun novo Decreto relativo á asis-

tencia xurídica gratuíta

Comisión 1.ª, Institucional, de Administración Xeral, Xus-

tiza e Interior

- 07/POC-3772(33827)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Castro García, Roberto e 3 deputados máis

Sobre o criterio da Consellería do Medio Rural respecto da

posta en marcha dun Plan de abandono para paliar os pro-

BOLETÍN OFICIAL DO PARLAMENTO DE GALICIA
Número 660
3 de decembro de 2008

92377



blemas do sector gandeiro e a realización de xestións diante

do Goberno central ao respecto

Comisión 7.ª, Agricultura, Alimentación, Gandaría e Montes

- 07/POC-3773(33828)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Castro García, Roberto e 3 deputados máis

Sobre as críticas do Sindicato Labrego Galego respecto da

xestión da Consellería do Medio Rural

Comisión 7.ª, Agricultura, Alimentación, Gandaría e Montes

- 07/POC-3774(33833)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Calvo Pouso, Diego e 3 deputados máis

Sobre as críticas existentes respecto do funcionamento do

Rexistro Único de Demandantes de Vivendas Protexidas e as

previsións da Consellería de Vivenda e Solo para a súa mellora

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

- 07/POC-3775 (33834)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Calvo Pouso, Diego e 6 deputados máis

Sobre a información emitida pola TVG respecto da festa dos

socialistas galegos celebrada o pasado 20 de setembro en

Vilagarcía de Arousa

Comisión Permanente non Lexislativa de Control da Com-

pañía da RTVG

- 07/POC-3776(33835)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Calvo Pouso, Diego e 6 deputados máis

Sobre os datos referentes ás telenovelas ou series adquiridas

pola TVG dende outubro de 2005, ata novembro de 2008, e

as razóns existentes para a emisión dunha telenovela en

horario infantil

Comisión Permanente non Lexislativa de Control da Com-

pañía da RTVG

- 07/POC-3777(33836)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

Calvo Pouso, Diego e 6 deputados máis

Sobre as previsións do Director Xeral da TVG para o cum-

primento á resolución do Valedor do Pobo respecto da

queixa presentada polo Partido Popular referente ao trato

informativo que recibe nos espazos informativos desa canle

Comisión Permanente non Lexislativa de Control da Com-

pañía da RTVG

- 07/POC-3781(33845)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

González Méndez, María Amparo e 2 deputados máis

Sobre as razóns da non execución dos convenios de colaboración

postos en marcha entre o IGAPE es entidades financeiras, co fin

de adiantar aos viticultores o cobro da súa colleita, o número de

contratos homologados asinados en cada unha das Denomina-

cións de Orixe, e a valoración dos resultados desta medida

Comisión 7.ª, Agricultura, Alimentación, Gandaría e Montes

- 07/POC-3780(33846)

Grupo Parlamentario Popular de Galicia

González Méndez, María Amparo e Castro García, Roberto

Sobre as razóns da demora da aprobación do Decreto das

Rutas do Viño de Galicia, a fase de redacción na que se

atopa  e as previsións ao respecto

Comisión 7.ª, Agricultura, Alimentación, Gandaría e Montes

- 07/POC-3782(33851)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

López Vidal, Pablo Xabier

Sobre o balance da Consellería de Política Territorial, Obras

Públicas e Transportes respecto do desenvolvemento do pro-

grama de transporte nocturno a lugares de lecer, denominado

Noitebús , os datos ao respecto e a as previsións referentes á

consolidación definitiva dese servizo

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

- 07/POC-3783(33852)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

López Vidal, Pablo Xabier

Sobre o número de Concellos adheridos á Axencia de Pro-

tección da Legalidade Urbanística, o artellamento das
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relacións entre esta e os Concellos adheridos e o balance

da xestión levada a cabo por ese ente público dende a súa

creación

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

- 07/POC-3784(33853)

Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia

López Vidal, Pablo Xabier e Rego González, Ismael

Sobre o proceso de regularización das explotacións agro-

gandeiras adaptadas á lexislación urbanística vixente e os

datos ao respecto

Comisión 2.ª, Ordenación Territorial, Obras Públicas, Medio

Ambiente e Servizos

- 07/POC-3785(33858)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Pontón Mondelo, Ana Belén

Sobre o Plan de fomento da corresponsabilidade

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

- 07/POC-3786(33859)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Pontón Mondelo, Ana Belén

Sobre as liñas de colaboración e axudas establecidas pola

Secretaría Xeral da Igualdade cos concellos de Galicia

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

- 07/POC-3789(33869)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Pontón Mondelo, Ana Belén e Blanco Parga, Carlos Fernando

Sobre a incidencia da situación de crise económica na posi-

ción das mulleres no mundo do traballo

Comisión 5.ª, Sanidade, Política Social e Emprego

Admisión da corrección de erros e publicación

- 07/POC-3718 (33479) (33838)

Grupo Parlamentario do Bloque Nacionalista Galego

Aymerich Cano, Carlos Ignacio e 2 deputados máis

Sobre a execución das melloras estruturais reclamadas pola

confraría para o sector da baixura no porto da Coruña

BOPG núm. 650, do 20.11.2008

Admítese a corrección de erros solicitada no doc. núm. 33838

Santiago de Compostela, 2 de decembro de 2008

María Tereixa Paz Franco

Vicepresidenta 1.ª
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PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

mrÍFiri? I D a t a asento: 25/11/2008 09:30
DEGALICIA j N O R e x i s t r o . 3 3 7 8 8

Data envió: 24/11/2008 19:47:36.222

OFICINA PARLAMENTAR
Parlamento de Galiza

Rúa do Hórreo, s/n. Tel. 0034 981 551 545
Fax. 0034 981 551 420. Fax prensa: 0034 981 551 421

gp-bng@parlamentodegalicia.es
15702 Santiago de Compostela

Galiza

A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), por

iniciativa do seu deputado Carlos Fernando Blanco Parga e ao abeiro

do Regulamento da Cámara, presenta a seguinte Proposición non de

lei para o seu debate en Pleno.

Exposición de Motivos

No proceso de liberalización do subministro eléctrico, iniciado ao abeiro

da Lei do Sector Eléctrico, xa desapareceron algunhas tarifas: A de

alumeado público (que afectou aos Concellos), as tarifas xerais de alta

tensión e a tarifa nocturna, entre outras.

A partires do ano 2009, estaba previsto un calendario para a

implantación das novas tarifas reguladas, denominado Subministro de

Último Recurso (SUR), cunha fase transitoria ate o ano 2011 e cubrindo

os consumos con potencias inferiores a 50 kW (domésticos e pequeñas

empresas).

Agora o Gobernó do Estado, na proposta de Real Decreto para a posta en

marcha do SUR, que deberá estar aprobado antes de fináis deste ano, e

sen definir aínda a estrutura das novas tarifas, ten decido adiantar estes

prazos, de xeito que dende o 1 de xullo do 2009 desaparecen as Tarifas

integráis de enerxía eléctrica e o novo Subministro de Último Recurso só

acollerá aos consumos de baixa tensión con potencia contratada inferior

a 15 kW.
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É dicir, elimínase o período transitorio en dous anos e minorase dun xeito

importante a potencia que quedará cuberta por estas novas tarifas

reguladas.

Isto obligará aos consumos con potencia superior a 15 kW, a grande

maioría das pequeñas empresas galegas, a contratar a enerxía eléctrica

no mercado liberalizado que, pola experiencia logo da desaparición das

tarifas de alta tensión, ao carecer de regulación sufrirán unha importante

suba.

Deste xeito, o Gobernó do Estado poderá rebaixar o denominado déficit

tarifario, incrementando os custes enerxéticos das pemes e, mais unha

vez, sen acometer a regulación do sector que permite beneficios

desproporcionados e inxustificados a determinadas actividades de

xeración das grandes empresas eléctricas.

Esta decisión, nesta época de crise, é unha gran irresponsabilidade por

parte do Ministerio de Industria, que pode ter consecuencias negativas

nos sectores produtivos galegos.

Por este motivo, o Grupo Parlamentar do BNG presenta a seguinte

Proposición Non de Lei:

O Parlamento Galego insta á Xunta de Galiza a demandar do Gobernó

Central o seguinte:
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1. Mantemento do calendario inicial de aplicación das Tarifas Último

Recurso, é dicir, a implantación progresiva dende o 1.1.09 ate o

1.1.11, e con tarifas reguladas para consumos de ate os 50 kW de

potencia contratada.

2. A apertura do proceso de reforma da regulación do sector eléctrico

que, para minorar o déficit tarifario, modifique o sistema de

casación de prezos no mercado de xeración, considerando os

diferentes custes de produción que ten cada tecnoloxía

diferenciada.

Santiago de Compostela, 24 de novembro de 2008.

Asdo.: Carlos Fernando Blanco Parga

Deputado do G.P. do BNG.

Carlos Aymerich Cano

Portavoz do G.P. do BNG.

Asinado dixitalmente por:

Carlos Fernando Blanco Parga na data 24/11/2008 19:45:55

Carlos Ignacio Aymerich Cano na data 24/11/2008 19:46:05
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A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), por

iniciativa do seu deputado Carlos Fernando Blanco Parga e ao abeiro

do Regulamento da Cámara, presenta a seguinte Proposición non de

lei para o seu debate en Comisión.

Exposición de Motivos

No proceso de liberalización do subministro eléctrico, iniciado ao abeiro

da Lei do Sector Eléctrico, xa desapareceron algunhas tarifas: A de

alumeado público (que afectou aos Concellos), as tarifas xerais de alta

tensión e a tarifa nocturna, entre outras.

A partires do ano 2009, estaba previsto un calendario para a

implantación das novas tarifas reguladas, denominado Subministro de

Último Recurso (SUR), cunha fase transitoria ate o ano 2011 e cubrindo

os consumos con potencias inferiores a 50 kW (domésticos e pequeñas

empresas).

Agora o Gobernó do Estado, na proposta de Real Decreto para a posta en

marcha do SUR, que deberá estar aprobado antes de fináis deste ano, e

sen definir aínda a estrutura das novas tarifas, ten decido adiantar estes

prazos, de xeito que dende o 1 de xullo do 2009 desaparecen as Tarifas

integráis de enerxía eléctrica e o novo Subministro de Último Recurso só

acollerá aos consumos de baixa tensión con potencia contratada inferior

a 15 kW.
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É dicir, elimínase o período transitorio en dous anos e minorase dun xeito

importante a potencia que quedará cuberta por estas novas tarifas

reguladas.

Isto obligará aos consumos con potencia superior a 15 kW, a grande

maioría das pequeñas empresas galegas, a contratar a enerxía eléctrica

no mercado liberalizado que, pola experiencia logo da desaparición das

tarifas de alta tensión, ao carecer de regulación sufrirán unha importante

suba.

Deste xeito, o Gobernó do Estado poderá rebaixar o denominado déficit

tarifario, incrementando os custes enerxéticos das pemes e, mais unha

vez, sen acometer a regulación do sector que permite beneficios

desproporcionados e inxustificados a determinadas actividades de

xeración das grandes empresas eléctricas.

Esta decisión, nesta época de crise, é unha gran irresponsabilidade por

parte do Ministerio de Industria, que pode ter consecuencias negativas

nos sectores produtivos galegos.

Por este motivo, o Grupo Parlamentar do BNG presenta a seguinte

Proposición Non de Lei:

O Parlamento Galego insta á Xunta de Galiza a demandar do Gobernó

Central o seguinte:
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1. Mantemento do calendario inicial de aplicación das Tarifas Último

Recurso, é dicir, a implantación progresiva dende o 1.1.09 ate o

1.1.11, e con tarifas reguladas para consumos de ate os 50 kW de

potencia contratada.

2. A apertura do proceso de reforma da regulación do sector eléctrico

que, para minorar o déficit tarifario, modifique o sistema de

casación de prezos no mercado de xeración, considerando os

diferentes custes de produción que ten cada tecnoloxía

diferenciada.

Santiago de Compostela, 24 de novembro de 2008.

Asdo.: Carlos Fernando Blanco Parga

Deputado do G.P. do BNG.

Carlos Aymerich Cano

Portavoz do G.P. do BNG.

Asinado dixitalmente por:

Carlos Fernando Blanco Parga na data 24/11/2008 19:46:22

Carlos Ignacio Aymerich Cano na data 24/11/2008 19:46:30
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A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario Popular de Galicia, a través do seu
Portavoz, ó abeiro do disposto no artigo 160 e concordantes do
Regulamento da Cámara, formulan a seguinte Proposición Non de
Lei para o seu debate en Comisión.

Exposición de Motivos:

Nos pasados días tivo lugar un suceso na autovía do Barbanza, á
altura do concello de Dodro, cando un vehículo que circulaba en
dirección a Rianxo sufriu un accidente cando He lanzaron unha
pedra de grandes dimensións dende un paso elevado da autovía.

Neste momentos ten que ser unha actuación prioritaria para a
Consellería de Política Territorial, Obras Públicas e transportes
blindar a autovía dotándoa con tódolos equipamentos de
seguridade necesarios e revisar os existentes, para garantir que se
evitan situacións que poidan poner en risco a vida e a integridade
dos usuarios desta infraestrutura, especialmente fronte a acción de
delincuentes que poidan tentar poner en risco a seguridade dos
usuarios.

Neste senso hai que dicir que ademáis de que non existen valados
nos pasos elevados dunha altura suficiente que impida o
lanzamento de obxectos cara a autovía, hai que sinalar que o
valado metálico instalado ao carón do trazado da autovía do
Barbanza presenta numerosos puntos débiles que poderían permitir
o acceso de animáis salvaxes á calzada, co conseguinte risco para
a seguridade dos condutores.

Por iso o Grupo Parlamentario Popular de Galicia presenta a
seguinte Proposición non de Lei en Comisión:

O Parlamento de Galicia insta a XUNTA DE GALICIA a QUE
proceda de xeito inmediato e previa a inauguración á instalación de
valados metálicos en tódolos pasos elevados da Autovía do
Barbanza, así como a supervisar o estado do valado metálico do
trazado da Autovía para corrixir as deficiencias detectadas.

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
Telf.: 981 551 510 * Fax: 981 551 422 « e-maü: gp-pp@pariamentodegaucia.es

15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA
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N° Rexistro: 33793
Data envió: 25/11/2008 12:21:49.552

Santiago de Compostela, 25 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 25/11/2008 12:20:53

Alejandro Gómez Alonso na data 25/11/2008 12:21:06

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
Telf.: 981 551 510 * Fax: 981 551 422 « e-maü: gp-pp@pariamentodegaucia.es

15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA
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A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario Popular de Galicia, a través do seu
Portavoz, e por iniciativa do seu deputado Xesús Palmou Lorenzo,
ó abeiro do artigo 160 e concordantes do Regulamento da Cámara
presenta a seguinte Proposición Non de Lei para o seu debate
en Comisión.

Exposición de Motivos

O día 22 do presente mes de novembro abríase ao tráfico o
primeiro tramo da autovía AG-59 de Santiago á Estrada. En menos
de 48 horas producíronse dous aparatosos accidentes na rotonda
de enlace desta autovía coa autoestrada AP-53, ao impactar dous
vehículos contra a barreira de formigón protectora da rotonda
superior sobre a autoestrada, rompendo en ambos casos esta
barreira de protección e precipitándose parte da barreira e un dos
vehículos sobre a calzada da autoestrada, o que puido ter graves
consecuencias.

A razón destes accidentes é o remate da autovía na rotonda en
forma de "T" e a falta de sinalización de seguridade axeitada,
especialmente sinais luminosos e bandas rugosas na calzada, que
advirtan do perigo e obriguen aos condutores a frear, evitando
colisións como as que se produciron.

Por outra banda, a sinalización de aceso a esta nova vía de
comunicación é visiblemente deficiente, faltando en moitas das
sinais verticais "A Estrada" e omitíndose en tódolos casos a
distancia quilométrica, o que contrasta coa proliferación en todas
elas da referencia a "Pontevea", un lugar intermedio ao que non
chega aínda a autovía.

En consecuencia:

"O Parlamento insta á Xunta de Galicia a que

1.- Proceda a levar a cabo a sinalización de seguridade necesaria e
colocación de bandas rugosas na calzada da autovía Santiago - A

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
Telf.: 981 551 510 * Fax: 981 551 422 $ e-maü: gp-pp@pariamentodegaucia.es

15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA

92388



PARLAMENTO DE GALICIA
REXISTRO XERAL ENTRADA
Data asento: 26/11/2008 12:00

N° Rexistro: 33816
Data envió: 26/11/2008 12:00:50.217

Estrada, tramo de entronque coa rotonda superior da autoestrada
AP-53, que eviten que se sigan producindo accidentes como os que
aconteceron os dous pasados días.

2.- Proceda tamén á modificación da sinalización vertical de entrada
á autovía AG-53 en tódolos acesos, facendo aparecer A Estrada e a
distancia quilométrica."

Santiago de Compostela, 26 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 26/11/2008 12:00:33

Xesús Palmou Lorenzo na data 26/11/2008 12:00:36

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
Telf.: 981 551 510 * Fax: 981 551 422 « e-maü: gp-pp@pariamentodegaucia.es
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A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario Popular de Galicia, a través do seu
PORTAVOZ e ao abeiro do disposto no Artigo 144 e concordantes
do Regulamento da Cámara, SOLICITA A COMPARECENCIA EN
PLENO do Sr. Conselleiro do Medio Rural para dar conta -en sede
parlamentaria- da posición do gobernó de Galicia en relación eos
acordos acadados polos 27 países da U.E., en relación coa PAC
(Política Agraria Comunitaria), e da incidencia que os devanditos
acordos terán na agricultura e gandería do noso país.

Santiago de Compostela, 28 de Novembro de 2.008

Asinado dixitalmente por:

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 28/11/2008 10:23:51

Roberto Castro García na data 28/11/2008 10:23:56

José Manuel Baltar Blanco na data 28/11/2008 10:24:02

Maximino Rodríguez Fernández na data 28/11/2008 10:24:05

Antonio Rodríguez Miranda na data 28/11/2008 10:24:11

María Amparo González Méndez na data 28/11/2008 10:24:14

Rosa Oubiña Solía na data 28/11/2008 10:24:20

Dámaso López Rodríguez na data 28/11/2008 10:24:21

Diego Calvo Pouso na data 28/11/2008 10:24:23

Ángel Bernardo Tahoces na data 28/11/2008 10:24:24

Agustín Baamonde Díaz na data 28/11/2008 10:24:25

Ignacio Javier López-Chaves Castro na data 28/11/2008 10:24:26

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
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PARLAMENTO DE GALICIA
REXISTRO XERAL ENTRADA
Data asento: 28/11/2008 10:26

N° Rexistro: 33878
Data envió: 28/11/2008 10:26:37.162

Carlos Negreira Souto na data 28/11/2008 10:24:27

María Marta Cerdido Pintos na data 28/11/2008 10:24:28

María Isabel García Pacín na data 28/11/2008 10:24:30
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Telf.: 981 551 510 * Fax: 981 551 422 « e-maü: gp-pp@pariamentodegaucia.es

15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA

92391



PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

™ " Data asento: 28/11/2008 11:05
DEGALiciAj N O R e x i s t r o . 3 3 8 8 1

Data envió: 28/11/2008 11:05:26.071

A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no
artigo 144 e concordantes co regulamento da Cámara, solicita a
Mesa, se proceda a tramitación da Comparecencia en Pleno do
Conselleiro de Traballo para que explique a Cámara o paquete de
medidas da súa competencia aprobado no Consello da Xunta do 20
de novembro no que se anunciaba a creación de 2000 empregos
directos dende a propia actividade pública, 10 millóns para manter a
40.000 traballadores no sector da automoción e 10 millóns de euros
para incentivar aos parados de longa duración ao autoemprego.

Santiago de Compostela, 28 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 28/11/2008 11:01:56

Beatriz Mato Otero na data 28/11/2008 11:02:02

Rosa Oubiña Solía na data 28/11/2008 11:02:04

Maximino Rodríguez Fernández na data 28/11/2008 11:02:05

Dámaso López Rodríguez na data 28/11/2008 11:02:06

José Manuel Baltar Blanco na data 28/11/2008 11:02:07

Diego Calvo Pouso na data 28/11/2008 11:02:08

Ángel Bernardo Tahoces na data 28/11/2008 11:02:08

Agustín Baamonde Díaz na data 28/11/2008 11:02:09

Ignacio Javier López-Chaves Castro na data 28/11/2008 11:02:10

Carlos Negreira Souto na data 28/11/2008 11:02:11

Antonio Rodríguez Miranda na data 28/11/2008 11:02:11

María Amparo González Méndez na data 28/11/2008 11:02:12
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PARLAMENTO DE GALICIA
REXISTRO XERAL ENTRADA
Data asento: 28/11/2008 11:05

N° Rexistro: 33881
Data envió: 28/11/2008 11:05:26.071

María Marta Cerdido Pintos na data 28/11/2008 11:02:13

María Isabel García Pacín na data 28/11/2008 11:02:14

Susana López Abella na data 28/11/2008 11:02:15
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PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

™ " Data asento: 28/11/2008 11:05
DEGALICIA j N O R e x i s t r o . 3 3 8 8 2

Data envió: 28/11/2008 11:05:45.336

A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no
artigo 144 e concordantes co regulamento da Cámara, solicita a
Mesa, se proceda a tramitación da Comparecencia en Pleno do
Conselleiro de Traballo para que explique a Cámara as medidas
da súa competencia incluidas no Plan Contigo anunciado polo
Presidente da Xunta no pasado Debate do Estado da Autonomía.

Santiago de Compostela, 28 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 28/11/2008 11:03:13

Beatriz Mato Otero na data 28/11/2008 11:03:19

Rosa Oubiña Solía na data 28/11/2008 11:03:20

Maximino Rodríguez Fernández na data 28/11/2008 11:03:21

Dámaso López Rodríguez na data 28/11/2008 11:03:22

José Manuel Baltar Blanco na data 28/11/2008 11:03:22

Diego Calvo Pouso na data 28/11/2008 11:03:23

Ángel Bernardo Tahoces na data 28/11/2008 11:03:24

Agustín Baamonde Díaz na data 28/11/2008 11:03:25

Ignacio Javier López-Chaves Castro na data 28/11/2008 11:03:25

Carlos Negreira Souto na data 28/11/2008 11:03:26

Antonio Rodríguez Miranda na data 28/11/2008 11:03:27

María Amparo González Méndez na data 28/11/2008 11:03:28

María Marta Cerdido Pintos na data 28/11/2008 11:03:29
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PARLAMENTO DE GALICIA
REXISTRO XERAL ENTRADA
Data asento: 28/11/2008 11:05

N° Rexistro: 33882
Data envió: 28/11/2008 11:05:45.336

María Isabel García Pacín na data 28/11/2008 11:03:30
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PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

™ " Data asento: 28/11/2008 11:05

DEGALICIA j N O R e x i s t r o . 3 3 8 8 3
Data envió: 28/11/2008 11:05:54.523

A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no
artigo 144 e concordantes co regulamento da Cámara, solicita a
Mesa, se proceda a tramitación da Comparecencia en Pleno do
Conselleiro de Traballo para que explique a Cámara a evolución
das medidas da súa competencia incluidas no Plano pola
Competitividade asinado o pasado mes de xullo eos axentes
sociais.

Santiago de Compostela, 28 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 28/11/2008 11:04:45

Beatriz Mato Otero na data 28/11/2008 11:04:54

Rosa Oubiña Solía na data 28/11/2008 11:04:55

Maximino Rodríguez Fernández na data 28/11/2008 11:04:56

Dámaso López Rodríguez na data 28/11/2008 11:04:57

José Manuel Baltar Blanco na data 28/11/2008 11:04:57

Diego Calvo Pouso na data 28/11/2008 11:04:58

Ángel Bernardo Tahoces na data 28/11/2008 11:04:59

Agustín Baamonde Díaz na data 28/11/2008 11:05:00

Ignacio Javier López-Chaves Castro na data 28/11/2008 11:05:00

Carlos Negreira Souto na data 28/11/2008 11:05:01

Antonio Rodríguez Miranda na data 28/11/2008 11:05:02

María Amparo González Méndez na data 28/11/2008 11:05:03

María Marta Cerdido Pintos na data 28/11/2008 11:05:04
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PARLAMENTO DE GALICIA
REXISTRO XERAL ENTRADA
Data asento: 28/11/2008 11:05

N° Rexistro: 33883
Data envió: 28/11/2008 11:05:54.523

María Isabel García Pacín na data 28/11/2008 11:05:04
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PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

™ " Data asento: 26/11/2008 13:44
DEGALICIAj N O R e x ¡ s t r o . 3 3 8 1 8

Data envió: 26/11/2008 13:44:41.918

A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no
artigo 144 e concordantes do regulamento da Cámara, solicita á
Mesa, se proceda á tramitación da Comparecencia en Comisión
do Director Xeral de fomento do emprego para que explique a
Cámara o paquete de medidas da súa competencia aprobado no
Consello da Xunta do 20 de novembro no que se anunciaba a
creación de 2000 empregos directos dende a propia actividade
pública, 10 millóns para manter a 10.000 traballadores no sector da
automoción e 10 millóns de euros para incentivar aos parados de
longa duración ao autoemprego.

Santiago de Compostela, 26 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 26/11/2008 13:37:41

Beatriz Mato Otero na data 26/11/2008 13:37:47

Rosa Oubiña Solía na data 26/11/2008 13:37:48

Susana López Abella na data 26/11/2008 13:37:52

Dámaso López Rodríguez na data 26/11/2008 13:37:54

Miguel Ángel Santalices Vieira na data 26/11/2008 13:37:59

Marta Rodríguez Arias na data 26/11/2008 13:38:02

María Luisa Valladares Rodríguez na data 26/11/2008 13:38:05
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PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

™ " Data asento: 26/11/2008 17:49
DEGALICIA j N O R e x i s t r o . 3 3 8 4 7

Data envió: 26/11/2008 17:49:16.948

A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario Popular de Galicia, advertindo erro no
escrito con número de rexistro 33.818, solicita a esa Mesa se
modifique:

Onde di: "Director xeral de fomento do emprego"
Debe dicir: "Director Xeral de promoción do emprego"

Santiago de Compostela, 26 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 26/11/2008 17:46:18

Beatriz Mato Otero na data 26/11/2008 17:46:23

Rosa Oubiña Solía na data 26/11/2008 17:48:21

Susana López Abella na data 26/11/2008 17:48:24

Dámaso López Rodríguez na data 26/11/2008 17:48:28

Miguel Ángel Santalices Vieira na data 26/11/2008 17:48:32

Marta Rodríguez Arias na data 26/11/2008 17:48:36

María Luisa Valladares Rodríguez na data 26/11/2008 17:48:40

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
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PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

™ " Data asento: 26/11/2008 13:44
DEGALICIAj N O R e x ¡ s t r o . 3 3 8 1 9

Data envió: 26/11/2008 13:44:51.574

A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no
artigo 144 e concordantes co Regulamento da Cámara, solicita á
Mesa, se proceda á tramitación da Comparecencia en Comisión
do Director Xeral de fomento do emprego para que explique á
Cámara as medidas da súa competencia incluidas no Plan Contigo
anunciado polo Presidente da Xunta no pasado Debate do Estado
da Autonomía.

Santiago de Compostela, 26 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 26/11/2008 13:32:30

Beatriz Mato Otero na data 26/11/2008 13:32:36

Rosa Oubiña Solía na data 26/11/2008 13:32:41

Susana López Abella na data 26/11/2008 13:32:44

Dámaso López Rodríguez na data 26/11/2008 13:32:48

Marta Rodríguez Arias na data 26/11/2008 13:32:52

Miguel Ángel Santalices Vieira na data 26/11/2008 13:32:57

María Luisa Valladares Rodríguez na data 26/11/2008 13:33:01

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
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PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

™ " Data asento: 26/11/2008 17:50
DEGALICIA j N O R e x i s t r o . 3 3 8 4 8

Data envió: 26/11/2008 17:50:50.478

A Mesa do Parlamento

O Grupo Parlamentario Popular de Galicia, advertindo erro no
escrito con número de rexistro 33.819, solicita a esa Mesa se
modifique:

Onde di: "Director xeral de fomento do emprego"
Debe dicir: "Director Xeral de promoción do emprego"

Santiago de Compostela, 26 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 26/11/2008 17:49:44

Beatriz Mato Otero na data 26/11/2008 17:49:51

Rosa Oubiña Solía na data 26/11/2008 17:49:52

Dámaso López Rodríguez na data 26/11/2008 17:49:54

Susana López Abella na data 26/11/2008 17:49:59

Marta Rodríguez Arias na data 26/11/2008 17:50:08

Miguel Ángel Santalices Vieira na data 26/11/2008 17:50:15

María Luisa Valladares Rodríguez na data 26/11/2008 17:50:19

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
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15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA

92401



PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

™ " Data asento: 28/11/2008 10:26
DEGALICIA j N O R e x i s t r o . 3 3 8 7 9

Data envió: 28/11/2008 10:26:49.084

A Mesa do Parlamento

ROBERTO CASTRO GARCÍA e JOSÉ MANUEL BALTAR
BLANCO, Deputados pertencentes ao Grupo Parlamentario Popular
de Galicia, ao abeiro do disposto nos Artigos 98 e 147 do
Regulamento da Cámara, presentan a seguinte INTERPELACIÓN
URXENTE EN PLENO dirixida ao Sr. Conselleiro do Medio Rural.

Xustificación da Urxencia

O acordó acadado entre os 27 países da U.E., arredor da revisión
da PAC e en relación coa fin do sistema de cotas para 2.015 e a
redución das axudas directas aos produtores, está a producir
inquedanza e preocupación no sector primario do noso país.

Exposición de Motivos

O recente acordó acadado entre os 27 países da U.E., en Bruxelas,
significa unha preocupación máis para o sector primario do noso
país, xa bastante golpeado pola crise e polas alzas nos custes de
produción, unido todo isto a unha baixada nos prezos dos produtos
en orixe.

As controversias a respecto do "exitoso" do acordó son evidentes.
Para o Ministerio de Medio Ambiente, Medio Rural y Marino, o
acordó é magnífico. Ese incremento lineal de cota do 1% acordado,
parécelle á Sra. Ministra un acordó "muy ventajoso" para España e
-evidentemente- tamén para Galicia.

Dende o Grupo Parlamentario Popular de Galicia considérase que
ese incremento do 1% de cota é tan prexudicial como o foi o
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PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

™ " Data asento: 28/11/2008 10:26
DEGALICIA j N O R e x i s t r o . 3 3 8 7 9

Data envió: 28/11/2008 10:26:49.084

incremento lineal do 2% de cota, que invadiu de leite España (e por
suposto, Galicia), e contribuíu á baixada de prezos.

A Consellería do Medio Rural tampouco parece estar moi de acordó
con este incremento, pero está a dicilo "coa boca pequeña" xa que
-se o BNG non estivera co-gobernando eos socialistas en Galicia, e
apoiando aos socialistas en Madrid- tería que amosar algo máis que
discrepancia de criterios. A súa protesta debería ser contundente,
habida conta dos prexuízos que tal decisión está a significar para o
sector lácteo do noso país.

Tratar por igual aos que son diferentes é unha inxustiza.
Considerar aos país excedentes na produción láctea do mesmo
xeito que a aqueles que son deficitarios, é un plantexamento que
España non debería permitir, tendo en conta que produce 6 millóns
de toneladas de leite e consume 9 millóns.

No que atinxe ás axudas, o acordó acadado vai a impedir que algo
máis da terceira parte das explotacións galegas (33%) perciban
axudas comunitarias nun inmediato futuro. O acordó eliminará as
axudas inferiores aos 100 € anuais, así como a aquelas que
correspondan a explotacións con menos dunha hectárea de S.A.U.
(Superficie Agraria Útil). Isto afectará a preto de 8.000 explotacións
galegas (o 9% do total).

A todo isto únese a decisión comunitaria de fixar unhos teitos
orientativos, no que atinxe ás axudas, de maneira que -no caso de
España- poderían quedar sen axudas as explotacións que cobren
menos de 300 € anuais ou que dispoñan dunha superficie inferior a
2 hectáreas. Este límite impediríanlle o acceso a axudas a unha de
cada tres explotacións galegas.

Toda esta situación que o Ministerio considera moi positiva, vai
afectar ás explotacións do noso país dunha maneira absolutamente
negativa.

Por iso, os Deputados asinantes solicitan resposta do Sr.
Conselleiro do Medio Rural á seguinte INTERPELACIÓN URXENTE
EN PLENO:
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PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

™ " Data asento: 28/11/2008 10:26
DEGALICIA j N O R e x i s t r o . 3 3 8 7 9

Data envió: 28/11/2008 10:26:49.084

1.- ¿Considera o Sr. Conselleiro do Medio Rural que o acordó entre
os 27países da U.E., ten vantaxes para o noso país?.

2.- ¿Cales son, no seu caso estas vantaxes?-.

3.- ¿Cal é a razón -a xuízo do Sr. Conselleiro- para que a Sra.
Ministra considere o acordó como moipositivo?.

¿Considera o Sr. Conselleiro que o incremento lineal do 1% de
i é prexudicial para España -e por suposto- para Galicia?.

5.- ¿Non He parece ao Sr. Conselleiro que -co acordó acadado-
van a ser moitísimas as explotacións galegas as que se queden sen
axudas?.

6.- ¿Cómo se poden compensar os "negativos efectos" deste
acordó, a todas luces tan prexudicial para o noso país?.

7.- ¿Cree o Sr. Conselleiro que -na actual situación- a U.E. camina
cara a eliminación definitiva do sistema de cotas lácteas en 2.015?.

8.- De ser así, ¿Cales van a ser os efectos desta decisión para o
sector lácteo do noso país?.

4.-
cota é

Santiago de Compostela, 28 de Novembro de 2.008

Asinado dixitalmente por:

Manuel Santos Ruíz Rivas na data 28/11/2008 10:25:55

Roberto Castro García na data 28/11/2008 10:26:02

José Manuel Saltar Blanco na data 28/11/2008 10:26:05

Rosa Oubiña Solía na data 28/11/2008 10:26:07

Maximino Rodríguez Fernández na data 28/11/2008 10:26:08

Dámaso López Rodríguez na data 28/11/2008 10:26:09
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PARLAMENTO DE GALICIA
REXISTRO XERAL ENTRADA
Data asento: 28/11/2008 10:26

N° Rexistro: 33879
Data envió: 28/11/2008 10:26:49.084

PARLAMENTO
DE GALICIA

Diego Calvo Pouso na data 28/11/2008 10:26:10

Ángel Bernardo Tahoces na data 28/11/2008 10:26:10

Agustín Baamonde Díaz na data 28/11/2008 10:26:11

Ignacio Javier López-Chaves Castro na data 28/11/2008 10:26:12

Carlos Negreirá Souto na data 28/11/2008 10:26:13

Antonio Rodríguez Miranda na data 28/11/2008 10:26:14

María Amparo González Méndez na data 28/11/2008 10:26:15

María Marta Cerdido Pintos na data 28/11/2008 10:26:15

María Isabel García Pacín na data 28/11/2008 10:26:16

Susana López Abella na data 28/11/2008 10:26:17
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PARLAMENTO DE GALICIA
REXISTRO XERAL ENTRADA
Data asento: 26/11/2008 11:10

N° Rexistro: 33811
Data envió: 26/11/2008 11:10:56.765

PARLAMENTO
DE GALICIA

A Mesa do Parlamento

Susana López Abella, Antonio Rodríguez Miranda e Xesús

Palmou Lorenzo, deputada e deputados pertencentes ao Grupo

Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no

artigo 152 e concordantes do Regulamento da Cámara, presenta

ante a Mesa a seguinte Pregunta Oral para a súa resposta oral

en Pleno.

Ñas últimas semanas teñen chegado menores inmigrantes

procedentes do País Vasco a nosa Comunidade segundo

algunhas informacións desde institucións públicas de acollida do

País Vasco aínda que tamén chegouse a falar de fuga por parte

dos menores inmigrantes.

Tanto a Brigada de Estranxeiría da Policía Nacional na Coruña

como a Policía Autonómica levan varias semanas investigando

os feitos e presentaron a correspondente denuncia ante o

Ministerio Fiscal.

Dito isto os deputados asinantes formulan a seguinte pregunta:

1.- Cal é a valoración da Consellería de Presidencia a día

de hoxe a respecto da chegada de menores inmigrantes a Galicia

dende o Pais Vasco?

Santiago de Compostela, 24 de novembro de 2008
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PARLAMENTO DE GALICIA
REXISTRO XERAL ENTRADA
Data asento: 26/11/2008 11:10

N° Rexistro: 33811
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PARLAMENTO
DE GALICIA

Asinado dixitalmente por:

Susana López Abella na data 26/11/2008 10:57:15

Antonio Rodríguez Miranda na data 26/11/2008 10:57:21

Xesús Palmou Lorenzo na data 26/11/2008 10:57:34
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PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

™ " ™ Data asento: 26/11/2008 11:57
DEGALICIAj N O R e x ¡ s t r o . 3 3 8 1 5

Data envió: 26/11/2008 11:57:29.862

A Mesa do Parlamento

Beatriz Mato Otero e Antonio Rodríguez Miranda, deputados do
Grupo Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no
artigo 152 e concordantes do Regulamento da Cámara presentan a
seguinte pregunta para a súa resposta oral en Pleno.

A orientación Laboral e un proceso de vital importancia para axuda
e asesoramento as persoas desempregadas na procura das
estratexias de busca activa de emprego do xeito que se facilite a
súa inserción profesional.

A importancia da figura do Orientador Laboral/ Profesional e
relevante en todas as políticas Activas de emprego. Feito
constatable ca multitude de lexislación comunitaria, estatal e
autonómica ao respecto que existe.

Precisamente foi no ano 98 cando o gobernó popular da Xunta puxo
en marcha o Servizo de Orientación, e foi tamén o Gobernó Popular
o que colaborou activamente na formación e cualificación
profesional dos Orientadores, tanto os da propia Administración
como os dos centros colaboradores.

A raíz do cambio do Gobernó no ano 2005 comeza unha declive
absoluta deste servizo pese aos múltiples mensaxes publicitarios
lanzados polo titular da Consellería da vital importancia dos
Orientadores dentro das políticas activas de emprego que
supostamente leva adiante a actual Xunta de Galicia.

A realidade e:

• A Consellería de Traballo non ten creada a categoría
profesional de Orientador
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A consellería de Traballo só dispon de un servizo de
Orientación que conta cun Xefe de Servizo e 4 coordinadores
de Orientación pero ningún Orientador.

A maiores atopamos a contratación por parte da Consellería de
Traballo de 114 persoas para traballar ñas oficinas de emprego
como orientadores sen ter cualificación nin experiencia profesional
en Orientación Laboral tirando das listas de persoal funcionario
interino grupo A2 cuxas funcións son de xestión administrativa en
xeral e que serán os encargados de realizar os itinerarios de
Inserción Profesional aos demandantes de emprego.

Ante todo o exposto, os deputados asinantes preguntan:

Cre a Consellería de Traballo que se pode dar un servizo correcto
de orientación laboral e axuda a inserción profesional aos
demandantes de emprego se os asesores carecen da formación
necesaria?

Santiago de Compostela, 26 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Beatriz Mato Otero na data 26/11/2008 11:56:09

Antonio Rodríguez Miranda na data 26/11/2008 11:56:16
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A Mesa do Parlamento

ROBERTO CASTRO GARCÍA e JOSÉ MANUEL BALTAR
BLANCO, Deputados pertencentes ao Grupo Parlamentario Popular
de Galicia, ao abeiro do disposto no Artigo 155 e concordantes do
Regulamento da Cámara presentan a seguinte Pregunta Oral en
Pleno dirixida ao Sr. Conselleiro do Medio Rural.

¿Considera o Sr. Conselleiro do Medio Rural que o Sindicato
Labrego Galego está a colaborar na execución das políticas
agrarias postas en marcha polo gobernó de Galicia?.

Santiago de Compostela, 17 de Novembro de 2.008

Asinado dixitalmente por:

Roberto Castro García na data 26/11/2008 17:20:21

José Manuel Baltar Blanco na data 26/11/2008 17:20:26
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A MESA DO PARLAMENTO

Rosa Oubiña Solía, deputada pertencente ao Grupo Parlamentario
Popular de Galicia, o abeiro do disposto no 152 e concordantes do
Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte
Pregunta para a súa resposta oral en Pleno.

Logo da posta en funcionamento pola Mancomunidade do Saines
do proxecto piloto "Xestión Integral de Residuos Pesqueiros" na
área litoral do Saines no ano 2004 , pregúntase:

En que situación se atopa este proxecto?.

Santiago de Compostela, 27 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Rosa Oubiña Solía na data 27/11/2008 12:56:00
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A MESA DO PARLAMENTO

Rosa Oubiña Solía, deputada pertencente ao Grupo Parlamentario
Popular de Galicia, o abeiro do disposto no 152 e concordantes do
Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa a seguinte
Pregunta para a súa resposta oral en Pleno.

Logo da posta en funcionamento pola Mancomunidade do Saines
do proxecto piloto "Xestión Integral de Residuos Pesqueiros" na
área litoral do Saines no ano 2004 , pregúntase:

Cales son os datos do volume de residuos recollidos (como pilas,
redes, madeira, enseres pesqueiros, vidro, etc) nos ecopuntos
portuarios no ano 2008?.

Santiago de Compostela, 27 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Rosa Oubiña Solía na data 27/11/2008 12:54:21
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A Mesa do Parlamento

Beatriz Mato Otero, Carlos Negreira Souto e Xesús Palmou
Lorenzo, deputados pertencentes ao Grupo Parlamentario Popular
de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da
Cámara, presentan ante esa Mesa a seguinte Pregunta para a súa
resposta oral en Pleno:

O pasado 6 de novembro do 2008 o Consello de Dirección da Xunta
de Galicia aprobou o texto do regulamento de Asistencia Xurídica
Gratuita.

O obxectivo que en teoría persigue este novo Decreto e adaptación
da regulamentación existente ata agora, ao novo contexto social e
tecnolóxico que vivimos, tendo en conta, por exemplo, a era da
información e mesmo as novidades lexislativas introducidas ao
longo deste últimos anos.

O Gobernó garante a asistencia xurídica gratuita a todo aquel que o
solicite e precise. Servizo que evidentemente non presta
directamente a Administración, senón que, por Lei, o prestan os
avogados que voluntariamente se apuntan a elo.

Logo estamos talando de un servizo de vital incidencia na
cidadanía, sobre todo nos mais necesitados.

Todo gobernó que se prece de ser aberto e dialogante, ante a
modificación substancial de calquera normativa, acude ao sector
afectado para informar, recoller alegacións ao texto e consensuar o
mesmo, previa a aprobación polo Consello da Xunta e posterior
publicación no DOG.

Dando boa conta do comportamento opaco e nada conciliador deste
Gobernó, a Consellería da Presidencia leva ao Consello da Xunta
do pasado 6 de novembro a aprobación de un Decreto que aínda
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non fora debatido nin consensuado co gremio que o ten que
desenrolar.

O descontento dentro dos Colexios Oficiáis de Avogados de toda a
nosa Comunidade e palpable:

Primeiro, por sentirse esquecidos nun proceso que lies afecta, a
eles en primeira instancia, e a tódolos cidadáns en segunda. Hai
que ter presente que o seu descontento evidentemente, pode
repercutir en aqueles precisen dos seus servizos.

Segundo, porque sendo convocados pola Administración para
manter xuntanzas no próximo mes de decembro ao obxecto de
informar e debater o texto deste novo regulamento, entéranse, por
outros medios e sen previo aviso do Gobernó,que as xuntanzas xa
non teñen sentido posto que o regulamento xa foi aprobado polo
Consello da Xunta.

Terceiro, sen coñecer o texto aprobado polo Consello temen que
non recolla as súas demandas, nin resolva os seus principáis
problemas. Entre eles, por exemplo, a garantía por parte da
Administración da cobertura económica aos letrados que atenden o
turno de oficio xa que , a Lei obriga a asistencia xurídica a todo
aquel que solicite un avogado do turno de oficio, pero denega a
xustiza gratuita a todo aquel que sexa solvente, polo que en moitos
casos, dase a circunstancia que é o propio avogado que ten que
sufragar eos seus propios medios os gastos dos múltiples casos de
persoas que habendo solicitado os seus servizos por declararse
insolvente, a Xunta determina que non o son ,denegando a
cobertura económica ao avogado de oficio.

Ante este exemplo de comportamento hostil e pouco dialogante
deste Gobernó para eos Colexios Oficiáis de Galicia, e a
preocupación da grave repercusión na cidadanía deste
desentendemento, os deputados asinantes queren preguntar

¿Cre a Consellería que con este novo Decreto os avogados
apuntados a dar a cobertura da asistencia xurídica gratuita poderán
ofrecer unha mellor atención aos cidadáns?

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
Telf.: 981 551 510 * Fax: 981 551 422 $ e-maü: gp-pp@pariamentodegaucia.es

15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA

92414



PARLAMENTO DE GALICIA
REXISTRO XERAL ENTRADA
Data asento: 27/11/2008 13:06

N° Rexistro: 33863
Data envió: 27/11/2008 13:06:54.876

Santiago de Compostela, 27 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Beatriz Mato Otero na data 27/11/2008 13:06:15

Carlos Negreira Souto na data 27/11/2008 13:06:21

Xesús Palmou Lorenzo na data 27/11/2008 13:06:26
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A Mesa do Parlamento

Carlos Fernando Blanco Parga, deputado do Grupo Parlamentar do

Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da Cámara,

presenta a seguinte Pregunta para a súa resposta oral en Comisión.

O 5 de decembro do ano 1987, ás 7:45 h. o buque Casón envía unha

chamada de SOS á Cruz Vermella do Mar con sé en Fisterra.

A partires dése momento ábrese unha crise histórica en Galiza que,

comezando na Costa da Morte rematou na Marina luguesa, provocando o

despedimento de todo o Comité de Empresa (23 membros) da empresa

Alúmina-Aluminio; tamén, e como represalia, un delegado sindical da

INTG dunha empresa auxiliar (Presidente do Comité de Empresa de

INDUNOR) foi despedido despois do período de regulación de emprego,

pola parada do proceso produtivo.

É a primeira vez na historia recente que se despide a todo un Comité de

Empresa, por un confuto extralaboral.

Ante a perspectiva que dan os 20 anos que pasaron, pensar que neste

confuto que convulsionou a toda Galiza, con tantos actores e cun

descontrol manifestó por parte de diferentes administracións, foran só os

representantes sindicáis os que sufrirán as consecuencias económicas e

laboráis: perda do posto de traballo, quebranto das economías familiares,

problemas para a incorporación en novos traballos, listas negras para
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entrar noutras empresas públicas e, tamén, unha enorme carga moral

sobre o desenlace do confuto.

É esta unha ferida aberta, de difícil cicatrización, para uns representantes

sindicáis que sempre actuaron por decisión asemblearia e, nun proceso,

onde a desinformación, as contradicións das ordes administrativas, o

despropósito dun traslado duns 300 quilómetros polas estradas galegas,

cando os bidóns poderían ter sido cargados en Brens cunha poboación xa

evacuada, nunca foi explicado.

Neste senso, o Grupo Parlamentar do BNG presentou diante do Pleno do

Parlamento Galego unha Proposición Non de Lei, o 31 de xaneiro deste

ano, que foi aprobada por unanimidade, co obxectivo de facer xustiza con

este colectivo de traballadores e darlles o trato que, ao noso entender,

dignamente merecen.

Por este motivo, o Grupo Parlamentar do BNG formula as seguintes

preguntas:

1.a) Logo da aprobación desta Proposición Non de Lei, que xestións

realizou a Consellaría de Traballo?

2.a) Mantivo algunha xuntanza con representantes sindicáis sobre este

tema?, cantas?
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3.a) En que situación está o cumplimento do aprobado na Proposición

Non de Lei?

Santiago de Compostela, 24 de novembro de 2008.

Asdo.: Carlos Fernando Blanco Parga

Deputado do G.P. do BNG.

Asinado dixitalmente por:

Carlos Fernando Blanco Parga na data 24/11/2008 19:33:24
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A Mesa do Parlamento

ROBERTO CASTRp GARCÍA, JOSÉ MANUEL BALTAR BLANCO
e ANTONIO RODRÍGUEZ MIRANDA, Deputados pertencentes ao
Grupo Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no
Artigo 152 e concordantes do Regulamento da Cámara, presentan a
seguinte PREGUNTA ORAL dirixida ao Sr. Conselleiro do Medio
Rural, solicitando resposta na Comisión 7S-Agricultura,
Alimentación, Gandería e Montes.

Nestas últimas campañas, as colmeas de Galicia están a
desaparecer ou está moi mermada a súa produción. Fálase de que
en España o 40% das abellas teñen desaparecido. E a causa
parece ser a presencia dun parásito de orixe asiática, que se
desenvolve no sistema dixestivo das abellas e provoca esa
pandemia mundial.

Ata hai pouco tempo, o tratamento contra esta enfermidade das
abellas combatíase cun produto de uso veterinario, que foi revocado
pola Axencia Española do Medicamento e Produtos Sanitarios. A
causa desa revocación está na dificultade para establecer límites
máximos na presencia de residuos desta substancia, a fumagilina,
que é o principio activo do medicamento. Eses límites permiten
garantir a seguridade para os consumidores de mel, logo de que as
colmeas sexan tratadas co devandito produto.

O certo é que a "sindromede despoboamento masivo" -que produce
gravísimas perdas- comenza pola desaparición das abellas
obreiras, que non retornan á colmea, deixando á raíña cumprindo
coas súas obrigas ata que morre por inanición.

Ademáis das perdas ocasionadas directamente aos apicultores, a
desaparición das abellas afecta tamén á agricultura, xa que estes
insectos sociais son responsables da polinización dun 80% das
especies vexetais.

Polo tanto, os Deputados asinantes solicitan resposta ás seguintes
cuestións:
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1.- ¿Ten realizado a Consellería do Medio Rural estudos sobre a
mortalidade das colmeas de Galicia?.

2.- Si é así, ¿cales son as conclusións ás que se chegaron?.

3.- ¿Qué opinión ten a Consellería a respecto da utilización de
produtos como a "fumagilina"?.

4.- ¿Cree o gobernó de Galicia que habería que recuperar a
utilización deste medicamento, co fin de combater ao parásito
causante da mortaldade das abellas?.

Santiago de Compostela, 26 de Novembro de 2.008

Asinado dixitalmente por:

Roberto Castro García na data 26/11/2008 10:57:52

José Manuel Baltar Blanco na data 26/11/2008 10:57:55

Antonio Rodríguez Miranda na data 26/11/2008 10:58:01

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
Telf.: 981 551 510 • Fax: 981 551 422 #• e-mail: gp-pp@par¡amentodegalicia.es

15702 SANTIAGO DE COMPOSTELA

92420



PARLAMENTO DE GALICIA
REXISTRO XERAL ENTRADA
Data asento: 26/11/2008 11:10

N° Rexistro: 33809
Data envió: 26/11/2008 11:10:39.842

PARLAMENTO
DE GALICIA

A Mesa do Parlamento

Susana López Abella, Antonio Rodríguez Miranda e Xesús

Palmou Lorenzo, deputada e deputado pertencentes ao Grupo

Parlamentario Popular de Galicia ao abeiro do disposto no

artigo 152 e concordantes do Regulamento da Cámara, presenta

ante a Mesa a seguinte Pregunta Oral en Comisión.

Ñas últimas semanas teñen chegado menores inmigrantes

procedentes do País Vasco a nosa Comunidade segundo

algunhas informacións desde institucións públicas de acollida do

País Vasco aínda que tamén chegouse a falar de fuga por parte

dos menores inmigrantes.

Tanto a Brigada de Estranxeiría da Policía Nacional na Coruña

como a Policía Autonómica levan varias semanas investigando

os feitos e presentaron a correspondente denuncia ante o

Ministerio Fiscal.

Dito isto os deputados asinantes formulan as seguintes preguntas:

1.- Con qué información conta a Consellería de Presidencia

a día de hoxe a respecto da chegada de menores inmigrantes a

Galicia dende o Pais Vasco?

2.- Cales foron as medidas adoptadas pola Consellería de

Presidencia dende a chegada dos nenos procedentes do País

Vasco?
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3.- En que condicións chegaron os menores inmigrantes a

nosa Comunidade?

4.- Ten solicitado explicacións o Gobernó da Xunta de

Galicia o Gobernó do Pais Vasco sobre este suceso? de ser así

¿Qué razóns argumenta o departamento competente do Gobernó

Vasco a respecto de como se produciron os feitos e ¿Qué

actuacións se van a emprender?

Santiago de Compostela, 25 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Susana López Abella na data 26/11/2008 10:56:00

Antonio Rodríguez Miranda na data 26/11/2008 10:56:06

Xesús Palmou Lorenzo na data 26/11/2008 10:56:14
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A Mesa do Parlamento

Susana López Abella, Pilar Rojo Noguera e Marta Rodríguez

Arias, deputadas pertencentes ao Grupo Parlamentario Popular

de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 e concordantes do

Regulamento da Cámara, presenta ante a Mesa a seguinte

Pregunta Oral en Comisión.

Ñas últimas semanas teñen chegado menores inmigrantes

procedentes do País Vasco a nosa Comunidade segundo

algunhas informacións desde institucións públicas de acollida do

País Vasco aínda que tamén chegouse a falar de fuga por parte

dos menores inmigrantes.

Tanto a Brigada de Estranxeiría da Policía Nacional na Coruña

como a Policía Autonómica levan varias semanas investigando

os feitos e presentaron a correspondente denuncia ante o

Ministerio Fiscal.

Dito isto e ante as declaracións feitas polo Vicepresidente da

Igualdade e do Benestar a respecto de necesidade de "dilucidar e

depurar responsabilidades", as deputadas asinantes formulan as

seguintes preguntas:

1.- Con qué información conta a Vicepresidencia a día de

hoxe a respecto da chegada de menores inmigrantes a Galicia

dende o Pais Vasco?

92423



PARLAMENTO DE GALICIA
. REXISTRO XERAL ENTRADA

™ " Data asento: 26/11/2008 11:10
DEGALICIAj N O R e x ¡ s t r o . 3 3 8 1 0

Data envió: 26/11/2008 11:10:49.218

2.- Cales foron as medidas adoptadas pola Vicepresidencia

da Igualdade e do Benestar dende a chegada dos nenos

procedentes do País Vasco?

3.- En que condicións chegaron os menores inmigrantes a

nosa Comunidade?

3. Ten solicitado explicacións o Gobernó da Xunta de Galicia

o Gobernó do Pais Vasco sobre este suceso? de ser así ¿Qué

razóns argumenta o departamento competente do Gobernó Vasco

a respecto de como se produciron os feitos e ¿Qué actuacións se

van a emprender?

Santiago de Compostela, 25 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Susana López Abella na data 26/11/2008 10:54:00

Pilar Rojo Noguera na data 26/11/2008 10:54:07

Marta Rodríguez Arias na data 26/11/2008 10:54:18
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Á Mesa do Parlamento

Ana Belén Pontón Móndelo, deputada do Grupo Parlamentar do Bloque

Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da Cámara, presenta a

seguinte Pregunta, para a súa resposta oral en Comisión, relativa aos criterios que

vai utilizar a Consellaría de Medio Ambiente e Desenvolvemento Sustentábel na orde

de axudas ás asociacións que traballan no campo ambiental para o vindeiro ano 2009.

O DOG de 20 de xuño de 2008 publicou a Orde do 10 de xuño de 2008 pola

que se establecen as bases reguladoras para a concesión de axudas a entidades sen

ánimo de lucro, para facilitar a súa participación en materia ambiental, así como a súa

convocatoria para 2008. A publicación e resolución desta orde ven acompañada

dunha polémica, dado que existiron voces no asociacionismo ecoloxista que puxeron

en cuestión os criterios utilizados nesta convocatoria. De facto, observase como se

modifican os criterios que a propia Consellaría ven utilizando ao longo da lexislatura,

alen de seren estes, criterios que venen sendo comúns por parte doutras institucións

como pode ser o propio Ministerio de Medio Ambiente, Medio Rural e Marino.

Así, na convocatoria do ano 2007 utilizábanse como criterios de valoración as

actividades desenvolvidas nos dous últimos anos, o ámbito territorial da entidade, os

medios propios, humanos e materiais, o persoal voluntario, o orzamento anterior e a

antigüidade. A maior parte destes criterios desaparecen da convocatoria do ano 2008,

sen que exista unha xustificación solvente desta decisión.

Resulta chamativa a eliminación de todos os criterios relativos á poner en valor

o traballo feito polas asociacións, así como, a reorientación de moitas das axudas en
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exclusiva cara as federacións, cando o asociacionismo existente e actuante na Galiza

non se caracteriza nin responde a un modelo de federacións; senón por existir un

volume relevante de asociacións ecoloxistas e ambientáis. Non hai pois unha

correspondencia entre o criterio das federacións e o asociacionismo realmente

existente, e non é fácil entender como unhas axudas que pretenden contribuir a

dinamizar e apoiar o asociacionismo ambiental, se fan con criterios que non teñen en

conta a súa realidade.

Como resultado destes criterios prodúcese unha baixada xeralizada dos

recursos públicos que reciben as asociacións. Un feito que produce certa inquedanza

dado que pensamos que o tecido asociativo ambiental ven realizando unha labor

importante neste ámbito. Non deixa de causar estrañeza que a asociación ecoloxista

con maior implantación, presenza e antigüidade na Galiza, ADEGA, fique excluida

das axudas desta convocatoria.

Mais sorprendente é a denuncia que fixo un medio de comunicación de ámbito

estatal e de orientación "progresista", de que a metade dos fundos desta orde ían

destinados a unha Federación creada ao longo deste ano 2008 e vinculada con Unións

Agrarias.

Desde o BNG consideramos un criterio democrático básico que o reparto de

fundos públicos se realice baixo criterios obxectivos e equitativos. Neste sentido,

pensamos que é importante eliminar toda sombra de dúbidas sobre a utilización de

fondos públicos. Así sería positivo que na orde de axudas do próximo ano se corrixan

estes sesgos e se dea un exemplo de transparencia, consensuando eos membros do

Consello Galego do Medio Ambiente os criterios e obxectivos desa convocatoria.
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Polo dito formúlanse as seguintes preguntas para a súa resposta oral en

Comisión:

1.a) Vai realizar a Consellaría de Medio Ambiente e Desenvolvemento

Sustentábel un cambio nos criterios para a convocatoria de axudas a entidades sen

ánimo de lucro que traballan no ámbito ambiental para o vindeiro ano?

2.a) Vai incluir criterios utilizados ñas anteriores ordes desta lexislatura

(comúns con outras administracións, como o Ministerio) como ter en conta a

antigüidade, actividades realizadas ou ámbito territorial?

3.a) Vai eliminarse ñas vindeiras convocatorias a exclusión que se fai das

asociacións para poder acollerse ao programa para investimentos en infraestruturas?

4.a) ten previsto a Consellaría de Medio Ambiente e Desenvolvemento

Sustentábel consultar ao COGAMA a vindeira orde de subvencións?

Santiago de Compostela, 25 de novembro de 2008.

Asdo.: Ana Belén Pontón Móndelo

Deputada do G.P. do BNG.
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A Mesa do Parlamento

Beatriz Mato Otero, Marta Cerdido Pintos e Manuel Ruíz Rivas,
deputados pertencentes ao Grupo Parlamentario Popular de
Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 e concordantes do
Regulamento da Cámara, presentan ante esa Mesa a seguinte
Pregunta para a súa resposta oral en Comisión:

Pese a que o grave empeoramento da situación económica e
laboral da nosa comunidade era palpable dende hai mais de un
ano, non foi ata o verao do 2008 que este Gobernó decidiu
presentar, aos medios de comunicación un Acordó pola
Competitividade para facer fronte a crise. No anuncio, o Presidente
da Xunta de Galicia anunciou a dotación de 7.866 millóns para o
fomento da competitividade dende o ano 2008 ata o 2011.

Os poucos meses, no Debate do Estado da Autonomía, e ante o
evidente deterioro da situación laboral e económica da nosa
Comunidade, o Presidente anuncia 78 millóns de euros para outro
suposto Programa de Medidas extraordinarias de apoio ao
emprego. De feito anunciou a incentivación da contratación de
20.000 traballadores no ano que ven.

Posteriormente, en outubro, na Comparecencia do Conselleiro de
Traballo para presentar os Presupostos da súa Consellería para o
2009, fai a presentación de outro Plan, o Plan Contigo, dotado en
teoría de 101 millóns de euros e que tamén persigue o obxectivo de
fomentar o emprego.

Hoxe, día 20 de novembro, o Presidente da Xunta anuncia outro
novo paquete de medidas encaminadas a xerar, entre outras cosas,
2000 empregos directos dende a propia actividade pública, 10
millóns para manter a 10.000 traballadores no sector da automoción
e 10 millóns de euros para incentivar aos parados de longa duración
ao autoemprego.

Pazo do Parlamento # Rúa do Hórreo, s/n
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Atendendo a esta maraña de anuncios nun breve período de tempo,
os deputados asinantes desta iniciativa preguntan:

1.- A día de hoxe, están a disposición das empresas, dos
traballadores e dos parados todos estes Plans?

2.- Existe algunha conexión entre as medidas que contemplan todos
e cada un dos Plans e Acordos anunciados polo Gobernó dende o
verao do 2008?

3.- Si e que si, cal é a interrelación existente entre os citados Plans
no que atinxe a obxectivos, medidas e partidas presupostarias para
o 2009?

4.- Son Plans independentes, complementarios ou
interrelacionados?

5.- A previsión de creación de 2.000 empregos anunciados hoxe
polo Presidente da Xunta é a maiores do compromiso de incentivar
a contratación de 20.000 traballadores realizada polo Presidente no
Debate do Estado da Autonomía?

6.- As medidas anunciadas no Consello da Xunta de hoxe están
incluidas en algún dos Plans presentados con anterioridade?

7.- Si é que non, ¿con cargo a que programas e partidas
presupostarias se levarán adiante no 2009 tódalas medidas
aprobadas no Consello da Xunta do 20 de novembro?

8.- Ten planificado o Gobernó o anuncio de outro paquete de
medidas mais, en teoría para paliar a crise a maiores de tódalas
anunciadas ata o de agora?

9.-De tódolos Plans e Acordos descritos, cal é a avaliación que fai o
Gobernó dos resultados obtidos polo de agora ca aplicación dos
mesmos?
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Santiago de Compostela, 26 de novembro de 2008
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A Mesa do Parlamento

Beatriz Mato Otero, Carlos Negreira Souto e Xesús Palmou Lorenzo
deputada e deputados pertencentes ao Grupo Parlamentario
Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo 152 e
concordantes do Regulamento da Cámara, presenta ante esa Mesa
a seguinte Pregunta para a súa resposta oral en Comisión:

O pasado 6 de novembro do 2008 o Consello de Dirección da Xunta
de Galicia aprobou o texto do regulamento de Asistencia Xurídica
Gratuita.

O obxectivo que en teoría persigue este novo Decreto e adaptación
da regulamentación existente ata agora, ao novo contexto social e
tecnolóxico que vivimos, tendo en conta, por exemplo, a era da
información e mesmo as novidades lexislativas introducidas ao
longo deste últimos anos.

O Gobernó garante a asistencia xurídica gratuita a todo aquel que o
solicite e precise. Servizo que evidentemente non presta
directamente a Administración, senón que, por Lei, o prestan os
avogados que voluntariamente se apuntan a elo.

Logo estamos talando de un servizo de vital incidencia na
cidadanía, sobre todo nos mais necesitados.

Todo gobernó que se prece de ser aberto e dialogante, ante a
modificación substancial de calquera normativa, acude ao sector
afectado para informar, recoller alegacións ao texto e consensuar o
mesmo, previa a aprobación polo Consello da Xunta e posterior
publicación no DOG.

Dando boa conta do comportamento opaco e nada conciliador deste
Gobernó, a Consellería da Presidencia leva ao Consello da Xunta
do pasado 6 de novembro a aprobación de un Decreto que aínda
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non fora debatido nin consesuado co gremio que o ten que
desenrolar.

O descontento dentro dos Colexios Oficiáis de Avogados de toda a
nosa Comunidade e palpable:

Primeiro, por sentirse esquecidos nun proceso que lies afecta, a
eles en primeira instancia, e a tódolos cidadáns en segunda. Hai
que ter presente que o seu descontento evidentemente, pode
repercutir en aqueles precisen dos seus servizos.

Segundo, porque sendo convocados pola Administración para
manter xuntanzas no próximo mes de decembro ao obxecto de
informar e debater o texto deste novo regulamento, entéranse, por
outros medios e sen previo aviso do Gobernó,que as xuntanzas xa
non teñen sentido posto que o regulamento xa foi aprobado polo
Consello da Xunta.

Terceiro, sen coñecer o texto aprobado polo Consello temen que
non recolla as súas demandas, nin resolva os seus principáis
problemas. Entre eles, por exemplo, a garantía por parte da
Administración da cobertura económica aos letrados que atenden o
turno de oficio xa que , a Lei obriga a asistencia xurídica a todo
aquel que solicite un avogado do turno de oficio, pero denega a
xustiza gratuita a todo aquel que sexa solvente, polo que en moitos
casos, dase a circunstancia que é o propio avogado que ten que
sufragar eos seus propios medios os gastos dos múltiples casos de
persoas que habendo solicitado os seus servizos por declararse
insolvente, a Xunta determina que non o son ,denegando a
cobertura económica ao avogado de oficio.

Ante este exemplo de comportamento hostil e pouco dialogante
deste Gobernó para eos Colexios Oficiáis de Galicia, e a
preocupación da grave repercusión na cidadanía deste
desentendemento, os deputados asinantes queren preguntar

1.- Cales son as razóns que levaron a Consellería da Presidencia á
redacción unilateral de un novo Decreto sobre a asistencia xurídica
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gratuita sen ter consultado eos Colexios Oficiáis de Avogados de
Galicia?

2.- Cre a Consellería que o novo texto mellora substancialmente o
servizo da asistencia xurídica gratuita dende a perspectiva de quen
a ten que levar adiante, que o colectivo de avogados de Galicia?

3.-Ten intención a Consellería de, antes da súa publicación no
DOG, manter xuntanzas eos Colexios Oficias de Avogados ao fin de
escoitar e atender as súas alegacións ao texto?

4.- Cre a Consellería que con este novo texto se garante mellor o
compromiso do Gobernó de ter unha xustiza gratuita para todos
aqueles cidadáns que o precisen?

5.- Cre a Consellería que con este novo Decreto os avogados
apuntados a dar a cobertura da asistencia xurídica gratuita
melloraran as súas condicións laboráis e, polo tanto, poderán
ofrecer unha mellor atención ao cidadán?

6.- Cre a Consellería que este Decreto soluciona os principáis
problemas eos que se atopan os avogados o que desenvolven
estas funcións?

7.- Está disposta a Consellería de Presidencia a modificar o texto do
Decreto recentemente aprobado no Consello da Xunta atendendo
as alegacións realizadas ao mesmo polos Colexios Oficiáis de
Avogados?

Santiago de Compostela, 26 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

Beatriz Mato Otero na data 26/11/2008 13:43:47
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Carlos Negreira Souto na data 26/11/2008 13:43:53

Xesús Palmou Lorenzo na data 26/11/2008 13:43:58
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A Mesa do Parlamento

ROBERTO CASTRO GARCÍA, JOSÉ MANUEL BALTAR BLANCO,
M§ AMPARO GONZÁLEZ MÉNDEZ e ANTONIO RODRÍGUEZ
MIRANDA, Deputada e Deputados pertencentes ao Grupo
Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no Artigo
152 e concordantes do Regulamento da Cámara, presentan a
seguinte Pregunta Oral dirixida ao Sr. Conselleiro do Medio
Rural, solicitando resposta na Comisión 7--Agricultura,
Alimentación, Gandería e Montes.

A crítica situación pola que está a atravesar o sector lácteo español
en xeral, e moi especialmente o galego (primeiro produtor lácteo de
España), debe concienciar aos poderes públicos -especialmente á
Consellería do Medio Rural e ao Ministerio de Medio Ambiente,
Medio Rural y Marino, da necesidade de buscar solucións que
permitan saír do foxo no que este sector estratéxico se atopa neste
intre.

Entre outros, a posta en marcha dun Plan de Abandono, contribuiría
a palíalos problemas que padecen os gandeiros que -á vista da
situación- moitos deles están pensando en pechar definitivamente
as súas explotacións.

Dende o Ministerio sempre se dixo -nestes últimos tempos- que a
opción dun Plan de Abandono estaba prácticamente rexeitada.

Nembargante, é agora cando o Sr. Secretario D. Josep Puxeu non
descarta esta posibilidade que hai ben poucas semanas rexeitaba.

Diante desta nova posición ministerial, a Deputada e Deputados
asinantes solicitan resposta ás seguintes cuestións:
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1.- ¿Considera o Sr. Conselleiro do Medio Rural que un Plan de
Abandono axudaría a resolver algúns problemas na Comunidade
Autónoma de Galicia?.

2.- ¿Ten suxerido o Sr. Conselleiro esta posibilidade ao Ministerio?.
¿Cando?.

3.- ¿Parécelle ao Sr. Conselleiro que esta posibilidade é real e
factible a mol curto prazo?.

Santiago de Compostela, 17 de Novembro de 2.008

Asinado dixitalmente por:

Roberto Castro García na data 26/11/2008 14:04:51

José Manuel Baltar Blanco na data 26/11/2008 14:04:56

María Amparo González Méndez na data 26/11/2008 14:05:10

Antonio Rodríguez Miranda na data 26/11/2008 14:05:21
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A Mesa do Parlamento

ROBERTO CASTRO GARCÍA, JOSÉ MANUEL BALTAR BLANCO,
ANTONIO RODRÍGUEZ MIRANDA e M§ AMPARO GONZÁLEZ
MÉNDEZ, Deputada e Deputados pertencentes ao Grupo
Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no Artigo
152 e concordantes do Regulamento da Cámara, presentan a
seguinte Pregunta Oral dirixida ao Sr. Conselleiro do Medio
Rural, solicitando resposta na Comisión 7- -Agricultura,
Alimentación, Gandería e Montes.

A Consellería do Medio Rural -coa súa incapacidade política para
afrontar os problemas que padece o rural do noso país- está a
verse desbordada polos acontecementos.

Os custes de produción ñas explotacións están a ser altísimos,
mentres que os prezos dos produtos en orixe están moi baixos.
Tanto é así que é moi difícil que as explotacións se poidan manter
activas durante moito tempo, si a situación non mellora (e non hai
perspectivas de que isto ocorra).

Entre os sectores máis críticos coas políticas que tentou poner en
práctica a Consellería, está o Sindicato Labrego Galego (SLG).
Unha situación certamente atípica, toda vez que o SLG é o brazo
sindical do gobernó -área nacionalista- e "en teoría", esta forza
sindical debería estar próxima e apoiando tódalas medidas que o
Sr. Conselleiro e a súa equipa de colaboradores tenta poner en
marcha.

Moi recentemente (14 de novembro), o devandito Sindicato chegou
a pecharse ñas dependencias da Consellería, para criticar a política
láctea do gobernó de Galicia.

O devandito Sindicato solicitoulle ao Sr. Conselleiro que convoque a
Mesa do Leite, foro no que están representados -ademáis do
gobernó- as industrias, os gandeiros e os representantes sindicáis.
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Diante desta insólita situación, na que o sindicato afín ao gobernó
protesta publicamente diante das políticas agrarias do nacionalismo,
é polo que se presentan as seguintes preguntas:

1.- ¿Cómo valora o Sr. Conselleiro do Medio Rural que sexa o SLG
o máis crítico coas políticas nacionalistas postas en marcha polo
gobernó?.

2.- ¿Considera o Sr. Conselleiro que o SLG non ten razón algunha
cando reivindica a convocatoria da Mesa do Leite?.

3.- ¿Cree o Sr. Conselleiro que o SLG non acería cando afirma que
os contratos homologados non garanten nada e, polo tanto, son
papel mollado?.

4.- ¿Considera o Sr. Conselleiro que esta actitude do SLG val
contra a liña de flotación da política agraria posta en marcha polo
bigoberno?.

5.- ¿Tan mala é a política posta en marcha polo Sr. Conselleiro que
ata o sindicato afín cuestiona publicamente ao gobernó?.

Santiago de Compostela, 17 de Novembro de 2.008

Asinado dixitalmente por:

Roberto Castro García na data 26/11/2008 14:05:48

José Manuel Baltar Blanco na data 26/11/2008 14:05:53

Antonio Rodríguez Miranda na data 26/11/2008 14:06:02

María Amparo González Méndez na data 26/11/2008 14:06:12
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A Mesa do Parlamento

Diego Calvo Pouso, Agustín Baamonde Díaz, Maximino Rodríguez
e Pilar Rojo Noguera, deputados pertencentes ao Grupo
Parlamentario Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no artigo
152 e concordantes do Regulamento da Cámara presentan a
seguinte Pregunta para a súa resposta oral en Comisión.

Dende diferentes sectores e actores implicados no mercado da
vivenda se venen facendo críticas ao Rexistro Único de
Demandantes de Vivenda Protexida.

Por todo iso, os deputados arriba asinantes presentan as seguintes
preguntas para a súa resposta en comisión:

1-¿Ten coñecemento a Consellería de Vivenda e Solo das críticas
que se fan ao Rexistro?

2-¿Ten pensado a Consellería de Vivenda e Solo modificar este
Rexistro para mellorar o seu funcionamento?

Santiago de Compostela, 26 de novembro do 2008.

Asinado dixitalmente por:

Diego Calvo Pouso na data 26/11/2008 14:18:19

Agustín Baamonde Díaz na data 26/11/2008 14:18:23
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Maximino Rodríguez Fernández na data 26/11/2008 14:18:27

Pilar Rojo Noguera na data 26/11/2008 14:18:31
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A MESA DO PARLAMENTO

Diego Calvo Pouso, Dámaso López Rodríguez, Susana López
Abella, Aurelio Miras Portugal, Jesús Carlos Palmou Lorenzo,
Carmen Salgado Núñez e Miguel Ángel Santalices Vieira,
deputados pertencentes ó Grupo Parlamentario Popular, ao abeiro
do disposto no artigo 152 e concordantes do Regulamento da
Cámara presentan a seguinte Pregunta para a súa resposta oral
en Comisión.

Como vimos denunciando dende principio da lexislatura, este
Director Xeral da CRTVG ten ordenado que nos informativos da
TVG se censure e manipule a información.

Se censura e fai desaparecer moitas noticias que teñen que ver co
Partido Popular, iso sí, salvo as malas ou que poden prexudicar a
súa imaxen. Se manipulan en moitas ocasións censurando
informacións de interese aos cidadáns co único obxectivo de se
converter nun arma electoral ao servizo do señor Touriño e do
partido socialista.

O pasado 20 de setembro estaba prevista a festa dos socialistas de
Galicia, nesta ocasión en Vilagarcía. Nun principio estaba prevista a
asistencia do señor Zapatero a esa reunión, e mesmo nos
informativos do día 17 a señora Barcón anunciaba a bombo e
platillo que Zapatero viría a festa dos socialistas galegos.

Finalmente, e ante a posibilidade de que algún sector económico se
manifestase diante do presidente, e para non fastidiar a festa, o
señor Zapatero decide non acudir a esa festa.
Este feito foi recollido por todos os medios de información, coma un
plante, salvo pola TVG nos seus informativos, que non ofreceu
información neste sentido.

Por todo iso, os deputados arriba asinantes presentan as seguintes
preguntas para a súa resposta en comisión:
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1-¿Por que motivo non se ofreceu información do plante do señor
Zapatero a Touriño?

2-¿Cal é o motivo polo que se decidiu non informar sobre esta
cuestión nos días previos a celebración de dita reunión?

3-¿Cal é o motivo polo que se decidiu informar da posible visita do
señor Zapatero a esta reunión?

Santiago de Compostela, 26 de novembro do 2008.

Asinado dixitalmente por:

Diego Calvo Pouso na data 26/11/2008 14:20:20

Dámaso López Rodríguez na data 26/11/2008 14:20:26

Susana López Abella na data 26/11/2008 14:20:29

Aurelio Domingo Miras Portugal na data 26/11/2008 14:20:33

Xesús Palmou Lorenzo na data 26/11/2008 14:20:37

Carmen Janet Salgado Núñez na data 26/11/2008 14:20:42

Miguel Ángel Santalices Vieira na data 26/11/2008 14:20:46
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A MESA DO PARLAMENTO

Diego Calvo Pouso, Dámaso López Rodríguez, Susana López
Abella, Aurelio Miras Portugal, Jesús Carlos Palmou Lorenzo,
Carmen Salgado Núñez e Miguel Ángel Santalices Vieira,
deputados pertencentes ó Grupo Parlamentario Popular, , ao
abeiro do disposto no artigo 152 e concordantes do Regulamento
da Cámara presentan a seguinte Pregunta para a súa resposta
oral en Comisión.

Na primeira comparecencia do Director Xeral da CRTVG, criticou
duramente o feito de que na TVG se emitían moitas telenovelas, e
máis, non tivo reparos en criticar ditas telenovelas.

A piques de rematar a lexislatura, tivemos coñecemento a través de
distintas preguntas escritas, de diversas compras de telenovelas
durante este mandato.

E máis, a día de hoxe podemos comprobar coma incluso, en horario
infantil se emite unha telenovela.

Por todo iso, os deputados arriba asinantes presentan as seguintes
preguntas para a súa resposta en comisión:

1-¿Cantas telenovelas e series se teñen adquirido dende outubro
de 2005 ata novembro do 2008 pola TVG?

2-¿Cales son os títulos destas telenovelas e o importe de
adquisición das mesmas, así como o número de pases adquiridos?

3-¿Cal é o motivo polo cal en horario infantil se emite unha
telenovela?

Santiago de Compostela, 26 de novembro do 2008.
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PARLAMENTO
DE GALICIA

Asinado dixitalmente por:

Diego Calvo Pouso na data 26/11/2008 14:26:11

Dámaso López Rodríguez na data 26/11/2008 14:26:18

Susana López Abella na data 26/11/2008 14:26:21

Aurelio Domingo Miras Portugal na data 26/11/2008 14:26:25

Xesús Palmou Lorenzo na data 26/11/2008 14:26:29

Carmen Janet Salgado Núñez na data 26/11/2008 14:26:33

Miguel Ángel Santalices Vieira na data 26/11/2008 14:26:36
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A MESA DO PARLAMENTO

Diego Calvo Pouso, Dámaso López Rodríguez, Susana López
Abella, Aurelio Miras Portugal, Jesús Carlos Palmou Lorenzo,
Carmen Salgado Núñez e Miguel Ángel Santalices Vieira,
deputados pertencentes ó Grupo Parlamentario Popular, , ao
abeiro do disposto no artigo 152 e concordantes do Regulamento
da Cámara presentan a seguinte Pregunta para a súa resposta
oral en Comisión.

Dende o inicio da lexislatura este Grupo Parlamentario ven
denunciando a continua manipulación a que son sometidos os
informativos da TVG. O único propósito do Director Xeral da
CRTVG é converter a TVG, e en concreto, os seus informativos nun
arma electoral ao servizo do señor Touriño.

Este Grupo Parlamentario ten pedido nesta cámara en moitas
ocasións o cese do Director Xeral da CRTVG, e que se proceda,
coma se ten comprometido polo señor Touriño e Quintana ao
nomeamento dun novo Director por maioría cualificada.

Hai unhas semanas o Partido Popular presentou unha denuncia
perante o Valedor do Pobo. Esta queixa, foi admitida a trámite e
mesmo orixinou unha resolución por parte do Valedor do Pobo
claramente recolle as queixas deste partido en canto ao trato
informativo que recibe por parte da TVG.

Por todo iso, os deputados asinantes presentan as seguintes
preguntas para a súa resposta en comisión:

1-¿Como explica o Director Xeral da CRTVG a resolución do
Valedor do Pobo?

2-¿Que pensa facer o Director Xeral da TVG para dar cumprimento
as recomendacións do Valedor do Pobo?

Santiago de Compostela, 26 de novembro do 2008.
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PARLAMENTO
DE GALICIA

Asinado dixitalmente por:

Diego Calvo Pouso na data 26/11/2008 14:22:43

Dámaso López Rodríguez na data 26/11/2008 14:22:56

Susana López Abella na data 26/11/2008 14:22:59

Aurelio Domingo Miras Portugal na data 26/11/2008 14:23:03

Xesús Palmou Lorenzo na data 26/11/2008 14:23:07

Carmen Janet Salgado Núñez na data 26/11/2008 14:23:12

Miguel Ángel Santalices Vieira na data 26/11/2008 14:23:52
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A Mesa do Parlamento

M- Amparo González Méndez, Susana López Abella e Roberto Castro
García, deputadas e deputado do Grupo Parlamentario Popular de Galicia,
ao abeiro do disposto no artigo 152 e concordantes do Regulamento da
Cámara presentan a seguinte Pregunta Oral dirixida ao Excmo. Sr.
Conselleiro de Medio Rural, solicitando resposta na Comisión 7- -
Agricultura, Alimentación, Gandería e Montes.

A Consellería de Medio Rural puxera en marcha un convenio de colaboración
entre o IGAPE e as entidades financeiras co fin de adiantar o cobro da súa
colleita aos viticultores.

Pero pola INOPERANCIA E DESIDIA da Xunta de Galicia, estes convenios
non estar a funcionar o que repercute negativamente no sector, e máis
concretamente nos viticultores que non poden cobrar por adiantado a súa
colleita, o que He está a causar perxuicios económicos e que en época de
crise supon que cada día se encontren máis afogados.

É por iso, que as deputadas e deputado que asinan fan as seguintes
preguntas:

1.- Cal é o motivo polo que non estean a funcionar os convenios do IGAPE?

2.- Ata a data cantos contratos homologados se firmaron en cada unha das
D.O de Galicia?

3.- Cal é a valoración dos resultados desta medida para os viticultores?

Santiago de Compostela, 25 de novembro de 2008.

Asinado dixitalmente por:

María Amparo González Méndez na data 26/11/2008 17:45:21

Susana López Abella na data 26/11/2008 17:45:29

Roberto Castro García na data 26/11/2008 17:45:35
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A Mesa do Parlamento

M- Amparo González Méndez e Roberto Castro García,
Deputada e Deputados pertencentes ao Grupo Parlamentario
Popular de Galicia, ao abeiro do disposto no Artigo 152 e
concordantes do Regulamento da Cámara presentan a seguinte
Pregunta Oral en Comisión dirixida ao Sr. Conselleiro de
Medio Rural.

Na XL Feria do Vino do Ribeiro o Vicepresidente da Xunta
anunciou que en outubro estaría aprobado o Decreto da "Ruta do
Vino do Ribeiro".

Deste anuncio non temos coñecemento do seu cumprimento por
iso a deputada asinante fai as seguintes preguntas:

1.- Cal é o motivo de que non se aprobara o decreto das
Rutas do Vino de Galicia?.

2.- En qué fase está a redacción de dito decreto?.
3.- En que data ten previsto a Xunta de Galicia aprobar este
decreto?.
4.- Cales serán os contidos do decreto?

Santiago de Compostela, 25 de novembro de 2008

Asinado dixitalmente por:

María Amparo González Méndez na data 26/11/2008 17:46:37

Roberto Castro García na data 26/11/2008 17:46:43
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Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

Pablo Xabier López Vidal e Ismael Regó González, deputados
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao

r̂tido dos abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan
Socialistas F . & & . . „ ' F

:ie Galicia ante esa Mesa a segumte pregunta oral en Comisión.

A Consellería de Política Territorial, Obras Públicas e Transportes
vén apostando dende o principio da lexislatura do cambio, polo impulso do
transporte público, a seguridade viaria ñas nosas estradas e a redución da
siniestralidade ñas vías de comunicación que vertebran o noso país.

Para dar cumprimento a este compromiso acadado diante da
cidadanía, púxose en marcha no ano 2006 o programa de transporte
nocturno a lugares de lecer, denominado Noitebús. O obxectivo perseguido
é ofertar unha alternativa de transporte a lugares e en datas que están
preferentemente vencelladas ou disfrute do tempo de lecer.

Na prestación deste servizo de transporte colectivo creado e
impulsado pola consellería, tamén están implicados outros actores que fan
posible o éxito desta iniciativa, como son os concellos nos que se presta e
as empresas de transporte de viaxeiros.

O Noitebús é unha medida das moitas que están incluidas dentro do
Plan de Seguridade Viaria de Galicia 2006-2010, que coordinado pola
Consellería de Política Territorial, Obras Públicas e Transportes está
loitando contra a accidentalidade ñas vías de comunicación de Galicia.

Este programa de transporte quere representar unha alternativa
segura, cómoda e asequible respecto da utilización do vehículo privado en
horas determinadas, en lugares de lecer por parte dos mozos e mozas do
noso país. É unha medida que vai encaminada de xeito primordial a
mellorar a seguridade viaria das persoas máis novas e reducir a
siniestralidade nos desprazamentos que se efectúan no tempo de lecer,
sobre todo pola xuventude.
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Grupo Parlamentario

Hoxe en día este servizo de transporte está plenamente consolidado e
amplamente demandado, por elo, os deputados asmantes formulan as
seguintes cuestións:

r̂tido dos Ia) Qa\ ¿ 0 balance que dende a propia consellería se efectúa sobre a
Socialistas . / M F F

:ie Galicia prestación deste servizo de transporte nocturno aos lugares de lecer dende
a súa implementación no ano 2006?

2a) Cal é o número de rutas e a súa distribución provincial, así como
a número de pasaxeiros que fan uso deste transporte de viaxeiros?

3a) Que previsións manexa a Consellería de Política Territorial,
Obras Públicas e Transportes de cara á consolidación definitiva deste
servizo de transporte de viaxeiros denominado Noitebús?

Pazo do Parlamento,25 de novembro de 2008

Asdo.: Pablo Xabier López Vidal
Ismael Regó González

Deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Pablo Xabier López Vidal na data 27/11/2008 9:58:03

Ismael Regó González na data 27/11/2008 9:58:06
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Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

Pablo López Vidal e Ismael Regó González, deputados
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao

r̂tido dos abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan
Socialistas F . & & . . „ ' F

:ie Galicia ante esa Mesa a segumte pregunta oral en Comisión.

A Axencia de Protección da Legalidade Urbanística é un ente
público consorciado constituido pola Xunta de Galicia e os concellos que
de xeito voluntario se adhiran a ela. Os obxectivos venen recollidos na
disposición legal que a crea e son a vixilancia do territorio para que se
utilice o solo dun xeito racional, a ordenación do mesmo, de xeito especial
na zona rural e a inspección de áreas sensibles como litoral na zona de
servidume de protección de dominio público marítimo-terrestre.

Este ente público consorciado réxese por uns Estatutos nos que se
recollen de xeito pormenorizado as súas funcións como son a inspección e
vixilancia urbanística sobre os actos de edificación e uso do solo, a
adopción das medidas cautelares previstas na lexislación urbanística, a
instrución dos expedientes de reposición da legalidade e dos expedientes
sancionadores por infraccións urbanísticas, a potestade sancionadora e de
reposición da legalidade, o requirimento para a anulación de licencias
contrarias á normativa, o asesoramento e a asistencia ás administracións
públicas e as competencias de inspección, supervisión, sanción e
restablecemento da legalidade urbanística que os municipios integrados
voluntariamente na Axencia deleguen nela.

A integración dos concellos na Axencia delegan nela as súas
competencias municipais de inspección, supervisión, sanción e
restablecemento da legalidade urbanística respecto das obras e usos do solo
que se realicen en solo rústico, en solo urbanizable mentres non sexa
aprobado o correspondente plan parcial ou de sectorización, así como no
ámbito dos núcleos rurais delimitados.

Como queira que a implementación deste organismo público supon
unha mellora importante na política urbanística do noso país e polo que os
deputados asmantes formulamos as seguintes preguntas:
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Grupo Parlamentario

1.a) Cal é número de Concellos adheridos a este ente público
consorciado?

2.a) Como se articulan as relación entre a Axencia e cada un dos
r̂tido dos concellos adheridos a mesma?

Socialistas
de Galicia

3.a) Que balance se pode facer dende a creación deste ente público
que vela polo cumprimento da lexislación urbanística no noso pais?

4.a) Como se xestiona o reparto dos ingreso obtidos pola imposición
das multas coercitivas.

Pazo do Parlamento, 26 de novembro de 2008

Asdo: Pablo Xabier López Vidal
Ismael Regó González

Deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Pablo Xabier López Vidal na data 27/11/2008 9:49:53

Ismael Regó González na data 27/11/2008 9:49:57
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Grupo Parlamentario

Á Mesa do Parlamento

Pablo Xabier López Vidal e Ismael Regó González, deputados
pertencentes ao Grupo Parlamentario dos Socialistas de Galicia, ao

r̂tido dos abeiro do disposto no artigo 152 do Regulamento da Cámara, presentan
Socialistas F . & & . . „ ' F

:ie Galicia ante esa Mesa a segumte pregunta oral en Comisión.

Na lexislatura pasada, o Partido Popular aprobou a Lei 9/2002, de
Ordenación Urbanística e Protección do Medio Rural de Galicia que
afectou e incidiu dun xeito fundamental no medio rural do noso país.

Así condicionou dun xeito importante o desenvolvemento das zonas
rurais, tanto no que se refire á reactivación e dinamización económica
como no que atinxe a despoboación lacerante nos concellos rurais. Tamén
segundo os sectores implicados, prexudicou dun xeito negativo aos
propietarios e titulares de explotacións agrícolas e gandeiras. As críticas
por parte da maioría non se fixeron agardar.

No ano 2004 para poder minorar a contestación no medio rural
galego, os responsables gobernamentais procederon a unha modificación da
lei que puxo ás claras a falla de rigor, de seriedade dun gobernó desnortado
que carecía de proxecto de país, nun tema tan importante e transcendente
como é a ordenación urbanística do territorio. Un gobernó en desbandada,
apurado, non dialogante que nunca buscou o consenso cas organizacións
nin eos interlocutores agrarios deste país.

Nesta modificación se asumen compromisos que logo non se
cumpriron. Se utilizou un instrumento normativo para poder ganar
vontades, de cara a un proceso electoral inminente. En xuño do ano 2005 os
problemas de máis de 38.000 explotacións agrícolas e gandeiras deste país
estaban sen resolver.

Coa chegado do novo Gobernó do cambio, a Consellería de Política
Territorial, asumiu a responsabilidade de solucionar dun xeito acaído a
problemática urbanística herdada no medio rural do noso país.

A través da promulgación da Lei de medidas urxentes en
materia de vivenda e solo, Lei 6/2008, o actual Gobernó modifica a
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Grupo Parlamentario

lexislación urbanística en vigor e faculta medidas que beneficien dun xeito
especial as explotación agropecuarias existentes no noso país e que estaban
padecendo dificultades na súa legalización.

r̂tido dos Dada a transcendencia das medidas antes aludidas a prol da
Social istas , , . . , 1 , , 1 • 1 1 •

:ie Galicia legalización das explotacions agrícolas e gandeiras de gran transcendencia
na economía e na sociedade do noso país, e polo que formulamos as
seguintes preguntas:

Ia).- Cal é o número e o proceso de regularización das explotacions
agrogandeiras do noso país que se virón adaptadas a lexislación urbanística
en vigor?

2a).- Cómo se articula na actualidade o procedemento de regulación
das actividades agrícolas e gandeiros do noso país?

Pazo do Parlamento, 25 de novembro de 2008

Asdo.: Pablo Xabier López Vidal
Ismael Regó González

Deputados do G.P. dos Socialistas de Galicia

Asinado dixitalmente por:

Pablo Xabier López Vidal na data 27/11/2008 9:58:45

Ismael Regó González na data 27/11/2008 9:58:49
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Á Mesa do Parlamento

Ana Belén Pontón Móndelo, deputada do Grupo Parlamentar do Bloque

Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da Cámara, presenta a

seguinte Pregunta, para a súa resposta oral en Comisión, relativa ao Plan de Fomento

da Corresponsabilidade.

A Secretaría Xeral de Igualdade puxo en marcha no ano 2007 o I Plan de Fomento da

Corresponsabilidade. Trátase dunha iniciativa que pretende iniciar un camino para

avanzar nun uso democrático dos tempos por de mulleres e homes. O Plan estruturase

en catro áreas de actuación, co obxectivo de incidir nun cambio de papéis e

estereotipos sociais, na creación de servizos comunitarios e na reorganización dos

tempos ñas empresas, fomentando a introdución de prácticas que fomenten a

corresponsabilidade.

Polo dito, formúlanse as seguintes preguntas para a súa resposta oral en Comisión:

1.a) Que actuacións se teñen desenvolvido ao amparo do Plan de Fomento da

Corresponsabilidade?

2.a) Que valoración se realiza das mesmas?

Santiago de Compostela, 27 de novembro de 2008.

Asdo.: Ana Belén Pontón Móndelo

Deputada do G.P. do BNG.

Asinado dixitalmente por:
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Á Mesa do Parlamento

Ana Belén Pontón Móndelo, deputada do Grupo Parlamentar do Bloque

Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do Regulamento da Cámara, presenta a

seguinte Pregunta, para a súa resposta oral en Comisión, relativa ás liñas de

colaboración e axudas establecidas pola Secretaría Xeral de Igualdade eos

concellos de Galiza.

A cooperación, colaboración, auxilio e coordinación son principios que rexen

as relacións das administracións públicas galegas. A Xunta de Galiza ten

competencias atribuidas en materia de políticas de igualdade de xénero que

desenvolve a través da Secretaría Xeral de Igualdade. Mais é evidente, que no

exercicio destas competencias existen múltiples liñas de actuación que se

desempeñan en colaboración coas administracións locáis, a fin de coordinar

esforzos e promover accións a prol da igualdade de xénero desde os concellos.

A fin de valorar a orientación e liñas de colaboración desenvolvidas no ámbito

das políticas de igualdade, formúlanse as seguintes preguntas para a súa

resposta oral en Comisión:

1.a) Que liñas de colaboración e axuda en materia de igualdade de xénero se

teñen establecido coas administracións locáis?

2.a) Que obxectivos se pretenden acadar coas mesmas?
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3.a) Que recursos se teñen destinado a esta finalidade?

Santiago de Compostela, 27 de novembro de 2008.

Asdo.: Ana Belén Pontón Móndelo

Deputada do G.P. do BNG.

Asinado dixitalmente por:

Ana Belén Pontón Móndelo na data 27/11/2008 12:13:26
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Á Mesa do Parlamento

Ana Belén Pontón Móndelo e Carlos Fernando Blanco Parga, deputada e

deputado do Grupo Parlamentar do Bloque Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do

Regulamento da Cámara, presentan a seguinte Pregunta, para a súa resposta oral en

Comisión, relativa á incidencia da situación de crise económica na posición das

mulleres no mundo do traballo.

Na análise das consecuencias da crise económica na Galiza é importante aplicar a

perspectiva de xénero, a fin de ter indicadores que permitan avaliar da posíbel

incidencia a nivel laboral e social das mulleres. Máxime cando a experiencia doutros

procesos similares pon de manifestó como normalmente os ciclos económicos de

recesión traen aparelladas regresións no acceso ao emprego e condicións laboráis das

mulleres.

A posición das galegas no mercado de traballo vense caracterizando por unha

situación discriminatoria en todos os indicadores. Tanto por ter unhas taxas de

emprego e actividade baixas en relacións eos varóns, como por soportar unhas taxas

de paro máis elevadas, ou por sufrir un diferencial salarial e taxas de precariedade

elevadas. Se ben o Gobernó Galego ten iniciado accións a fin de atallar esta situación,

non podemos obviar que os cambios estruturais precisos son máis lentos do desexábel

e que a comunidade autónoma ten competencias limitadas, existindo un ampio abano

de competencias que seguen residenciadas no ámbito estatal.

Tomando como referencia os datos da EPA das medias dos últimos catro anos,

podemos observar como no período 2004-2007 houbo algúns indicadores positivos
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no comportamento do emprego feminino. Así no ano 2004 a taxa de actividade das

galegas situábase nun 44,61%, a taxa de emprego nun 36% e a taxa de paro no

19,26%. No ano 2007 a taxa de actividade estaba nun 46,02%, a taxa de emprego nun

41, 40% e a taxa de paro nun 10,04%. Se ben son datos non satisfactorios, en canto

demostran a desigualdade no acceso e permanencia das mulleres en relación aos

varóns, e lonxanos dos obxectivos establecidos na Estratexia Europea de Emprego,

indicaban unha tendencia positiva en canto a estes indicadores.

O impacto da crise económica no mundo do traballo en Galiza truncou estas

expectativas e os datos que se arroxan do ano 2008 indican un comportamento máis

negativo. Un feito que se pode confirmar ñas análises que a propia Consellaría de

Traballo realiza dos datos da EPA e do paro rexistrado.

0 BNG considera importante que o Gobernó Galego preste unha especial atención ás

consecuencias e repercusións que a crise económica pode ter sobre as galegas, así

como adoptar as medidas oportunas que permitan incidir de maneira positiva non só

nunha maior empregabilidade das mulleres, senón tamén nunhas condicións de

traballo dignas.

Polo dito formúlanse as seguintes preguntas para a súa resposta oral en Comisión:

1 .a) Como avalía o Gobernó galego a incidencia da crise nos obxectivos establecidos

para a ocupación das mulleres galegas?

2.a) Que medidas se teñen adoptado para analizar en clave de xénero as repercusións

da crise no mercado de traballo?
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3.a) Que accións se van impulsar a fin de evitar que os efectos da crise repercutan de

maneira negativa nos obxectivos de igualdade no ámbito das relacións laboráis?

Santiago de Compostela, 27 de novembro de 2008.

Asdo.: Ana Belén Pontón Móndelo

Carlos Fernando Blanco Parga

Deputada e deputado do G.P. do BNG.

Asinado dixitalmente por:

Ana Belén Pontón Móndelo na data 27/11/2008 17:20:45

Carlos Fernando Blanco Parga na data 27/11/2008 17:20:51
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A Mesa do Parlamento:

Carlos Aymerich Cano, Pablo González Marinas e Bieito Lobeira

Domínguez, deputados pertencentes ao Grupo Parlamentar do Bloque

Nacionalista Galego (BNG), ao abeiro do disposto no Regulamento da

Cámara, apresentan a seguinte Pergunta para resposta oral en

Comisión, relativa á execución das mellorías estruturais reclamadas pola

Confraría para o sector da baixura no porto d'A Coruña.

Nos seus últimos meses de gobernó, o conselleiro de pesca do PP

Henrique López Veiga elaborou un fantasmagórico Plano de Portos que,

sen contar con orzamento algún, foi apresentado en plena precampaña

electoral polos diferentes pósitos e portos de Galiza, o d'A Coruña entre

eles. Tratábase, quizáis, de agachar a falta de investimentos e de

compromiso real dos gobernos do PP co sector da baixura e do marisqueo

do mesmo xeito que co "Plan Galicia" tentou ese partido de esconder a

movilización social provocada pola catástrofe do "Prestige".

O novo contexto político aberto en Galiza tras das eleccións de 2005 e a

constitución do gobernó bipartito supuxo mudanzas positivas para a

baixura do porto d'A Coruña: a instalación dun novo guindastre, o novo

ordenamento do peirao de Oza coa instalación de novos pantaláns ou o

estabelecemento, através da Consellaría de Innovación e Industria, da

¡nfraestrutura para a subministración de gasolina bonificada, iniciativa

pioneira a nivel estatal.
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Faltan, porén, por acometer diversas actuacións que o pósito coruñés vén

reclamando insistentemente perante a Consellaría de Pesca como, entre

outras actuacións ¡nfraestruturais, a concesión á Confraría dun local

multisusos en Oza.

Así as cousas, formúlanse as seguintes cuestións:

Que actuacións está a desenvolver a Consellaría de Pesca para satisfacer

as demandas da Confraría d'A Coruña dun local multiusos e outras

mellorías ¡nfraestruturais para a baixura e o marisqueo no porto d'A

Coruña?

Santiago de Compostela, a 10 de Novembro de 2008

Asdo.: Carlos Aymerich Cano Asdo.: Pablo González Marinas

Deputado do G.P. do BNG. Deputado do G.P. do BNG.

Asdo.: Bieito Lobeira Domínguez

Deputado do G.P. do BNG

Asinado dixitalmente por:

Carlos Ignacio Aymerich Cano na data 10/11/2008 12:49:04

Pablo González Marinas na data 10/11/2008 12:49:12
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Á MESA DO PARLAMENTO

Carlos Aymerich Cano, Pablo González Marinas e Bieito Lobeira

Domínguez, deputados pertencentes ao Grupo Parlamentar do Bloque

Nacionalista Galego (BNG), SOLICITAN que se faga a seguinte corrección de

erros na Pregunta oral en Comisión, documento número 33.479, apresentado

o pasado 10 de Novembro de 2008.

Substituir o terceiro parágrafo da iniciativa polo seguinte texto:

"O novo contexto político aberto en Galiza tras das eleccións de 2005 e

a constitución do gobernó bipartito supuxo mudanzas positivas para a baixura

do porto d'A Coruña como a instalación dun novo guindastre ficando ainda

pendente o novo ordenamento do peirao de Oza coa instalación de novos

pantaláns ou o estabelecemento, através da Consellaría de Innovación e

Industria, da infraestrutura para a subministración de gasolina bonificada,

iniciativa pioneira a nivel estatal."

Santiago de Compostela, 26 de Novembro de 2008.

Asdo.: Carlos Aymerich Cano Asdo.: Pablo González Marinas

Deputado do G.P. do BNG Deputado do G.P. do BNG

Asdo.: Bieito Lobeira Domínguez

Deputado do G.P. do BNG
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Asinado dixitalmente por:

Carlos Ignacio Aymerich Cano na data 26/11/2008 16:27:13

Pablo González Marinas na data 26/11/2008 16:27:18

Bieito Lobeira Domínguez na data 26/11/2008 16:27:22
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